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SMS
Συναδέλφισσες 
συνάδελφοι
Το ύψιστο δημοκρατικό 
δικαίωμα του εκλέγειν 
και εκλέγεσθαι, «γεύο-
νται» τούτες τις μέρες χι-
λιάδες στελέχη και απλά 
μέλη του συνδικαλιστι-
κού μας κινήματος. Οι 
αρχαιρεσίες για την ανά-
δειξη νέων διοικητικών 
συμβουλίων και αντιπρο-
σώπων για το επικείμενο 
συνέδριο της ΠΟΑΣΥ εί-
ναι σε πλήρη εξέλιξη. Με 
υποδειγματικές διαδικα-
σίες και σημαντικότατη 
συμμετοχή οι συνάδελ-
φοι καλούνται να λει-
τουργήσουν στο πλαίσιο 
του νέου συνδικαλιστι-
κού νόμου που διασφαλί-
ζει την δημοκρατική εκ-
προσώπηση και των 
«μειοψηφιών» και δεν 
επιτρέπει αποκλεισμούς 
και κατευθυνόμενες 
σταυροδοτήσεις. Ας δια-
φυλάξουμε αυτήν την 
κατάκτηση μακριά από 
προσωπικές στοχεύσεις 
και σκοπιμότητες.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Με στόχο την μείωση των 
τροχαίων ατυχημάτων 
και την πρόληψη αυτών, 

την Μεγάλη Τετάρτη, 8 Απριλίου 
2015, μέλη της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ιωαννίνων 
σε συνεργασία με το Τμήμα Τρο-
χαίας Ιωαννίνων, ένωσαν τις δυ-
νάμεις τους σε μια από κοινού 
προσπάθεια ενημέρωσης και ευ-
αισθητοποίησης των συμπολιτών, 
αλλά και των επισκεπτών της πό-
λης των Ιωαννίνων.

Όπως ανακοίνωσε το σωματείο, η 
διανομή έντυπου ενημερωτικού 
υλικού αναφορικά με την οδική 
ασφάλεια και την κυκλοφοριακή 
αγωγή, απευθύνονταν σε οδηγούς 
οχημάτων αλλά και σε πεζούς, έμ-
μεσοι όμως αποδέκτες αυτής της 
ενημερωτικής καμπάνιας, ήταν και 
τα παιδιά, καθώς παγκοσμίως σε 
ηλικίες 15 ως 29 και 5 ως 14 ετών, τα 
τροχαία δυστυχήματα αποτελούν 
την 1η και 2η αντίστοιχα αιτία θανά-
του, καθιστώντας τα ως τους κατ’ 
εξοχήν ευάλωτους χρήστες του 
δρόμου.    

Για την ανατροπή αυτής της τρα-
γικής πρωτιάς, εξέχοντα ρόλο έχει 
η ενημέρωση τόσο σε ζητήματα οδι-
κής ασφάλειας, όσο και της συμπε-
ριφοράς μας στον δρόμο, καθώς η  
συμπεριφορά των γονιών είτε ως 
οδηγών είτε ως πεζών, είναι αυτή 
που επηρεάζει κατά ένα μεγάλο 

βαθμό τη μελλοντική οδική, καθώς 
και οδηγική συμπεριφορά των παι-
διών.  

Η ευγένεια και η πραότητα στο 
τιμόνι αποτελεί στάση ζωής, αναπό-
σπαστο κομμάτι της κουλτούρας 
κάθε πολιτισμένου λαού και θα 
πρέπει από μικρή ηλικία να καλλι-
εργείται ή να μεταλαμπαδεύεται 
στα παιδιά.

Η Ένωση ευχαρίστησε τα μέλη 
της που συνέβαλαν σε αυτή την 
προσπάθεια, το προσωπικό του 

τμήματος Τροχαίας, το οποίο τις 
γιορτινές μέρες ήταν επί ποδός, κα-
ταβάλλοντας υπεράνθρωπες προ-
σπάθειες για τη διευκόλυνση της 

κυκλοφορίας και τη μείωση των 
τροχαίων ατυχημάτων, τους  συ-
μπολίτες μας, οι οποίοι όλο και πε-
ρισσότερο κατανοούν αλλά και συν-
δράμουν στο δύσκολο έργο μας, 
αλλά και τα μέσα μαζικής ενημέρω-
σης  για την δική τους συνεισφορά 
σε αυτή την ενημερωτική καμπά-
νια.

Όλοι μαζί εντείνοντας τις προ-
σπάθειές μας, μπορούμε να συμ-
βάλλουμε στην  ελαχιστοποίηση 
του θλιβερού αυτού φαινομένου, 
τόνισε το σωματείο ευχόμενο Καλό 
Πάσχα και καλή επιστροφή όλων 
των ταξιδιωτών, με Ασφάλεια, 
Υγεία και Πρόοδο!

Μείωση οργανικών θέσεων 
Η Ένωση καταγγέλλει τη συνέχιση 
της λειψανδρίας και ζητά ενίσχυση 
του προσωπικού της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Ιωαννίνων καθώς πολ-
λά αστυνομικά τμήματα παραμέ-
νουν υποστελεχωμένα, βγάζοντας 
μετά βίας μόλις ένα περιπολικό για 
ελέγχους. Με αφορμή την νέα κατα-
νομή των οργανικών θέσεων (μειώ-
νει αυτές κατά 137 στο Νομό Ιωαν-
νίνων) καλεί τους Βουλευτές, τον 
Περιφερειάρχη, τους  Δημάρχους, 
αλλά και τους απλούς πολίτες που 
μας στηρίζουν να πιέσουν από 
πλευράς τους, ως προς αυτή την κα-
τεύθυνση τονίζοντας ότι Ελλάδα 
δεν είναι μόνο η Αθήνα. 

Καμπάνια ενημέρωσης  
για την πρόληψη των τροχαίων  
Σημαντική πρωτοβουλία της Ένωσης Ιωαννίνων αναζητά μιμητές

ΒΑΛΤΙΜΟΡΗ 
περισσότεροι από 2.000 
άνθρωποι διαδήλωσαν 
στο κέντρο της 
Βαλτιμόρης, σε ένδειξη 
διαμαρτυρίας για τον 
ανεξιχνίαστο θάνατο 
ενός άνδρα που 
βρισκόταν υπό 
αστυνομική κράτηση. οι 
αρχές ανακοίνωσαν ότι 
ορισμένοι διαδηλωτές 
πέταξαν αντικείμενα σε 
αστυνομικούς και 
έσπασαν παράθυρα και 
προθήκες 
καταστημάτων, 
αρπάζοντας τρόφιμα και 
καταναλωτικά προϊόντα.
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Με αφορμή τις δηλώσεις 
του Αναπληρωτή Υπουρ-
γού Εσωτερικών και Διοι-

κητικής Ανασυγκρότησης κ. Γιάν-
νη Πανούση, αναφορικά με το ξε-
καθάρισμα της κυβερνητικής πο-
λιτικής σχετικά με την 
αντιμετώπιση παραβατικών συ-
μπεριφορών και κοινωνικών αντι-
δράσεων που κινούνται στα όρια 
της νομιμότητας, με κοινή τους 
ανακοίνωση ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ 
εξέφρασαν την έκπληξή τους για 
το θόρυβο που προκλήθηκε, δεδο-
μένου ότι τα αναφερόμενα από αυ-
τόν, εδράζονται στις εύλογες απο-
ρίες των πολιτών, αλλά και των 
αστυνομικών που είναι επιφορτι-
σμένοι με την επιβολή του νόμου 
και τη διασφάλιση των υπέρτατων 
αγαθών του πολίτη, χωρίς διακρί-
σεις και προαπαιτούμενα.

Είναι φανερό, ότι το ερώτημα «τι 
αστυνομία θέλουμε και για τι τη 
θέλουμε», που έχει τεθεί με έμφα-

ση από το συνδικαλιστικό μας κί-
νημα τα τελευταία χρόνια, πρέπει 
να απαντηθεί όχι με ιδεοληψίες 
και σκοπιμότητες, αλλά με βάση τα 
σύγχρονα δεδομένα για μια αντε-
γκληματική πολιτική και ένα πά-
γιο δόγμα ασφαλείας, βαθιά προ-
σηλωμένο στις συνταγματικές επι-
ταγές και τους κανόνες του διε-
θνούς δικαίου, καθόσον ο θεσμός 
της Αστυνομίας αποτελεί βασικό 
πυλώνα τόσο της ασφάλειας όσο 
και της λειτουργίας του δημοκρα-
τικού πολιτεύματος.

Σταθερός στόχος μας είναι η 
διαρκής αναβάθμιση των 
υπηρεσιών της Ελληνικής 

Αστυνομίας και του ανθρώπινου 
δυναμικού της, με γνώμονα το δη-
μόσιο συμφέρον και τις ανάγκες 
της κοινωνίας μας, η οποία μέσω 
των θεσμών που την εκπροσω-
πούν, δικαιούται και επιβάλλεται 
να έχει άποψη.

Καλούμε την πολιτεία και τα πο-
λιτικά κόμματα να σκύψουν σοβα-
ρά στα προβλήματά μας και αντί 
των στείρων αντιπαραθέσεων, να 
προτάξουν τον ουσιαστικό διάλογο 
και με το θεσμικό τους κύρος να 
σηματοδοτήσουν με σοβαρότητα 
και υπευθυνότητα τις αναγκαίες 
τομές για μια σύγχρονη και δημο-
κρατική Ελληνική Αστυνομία.

Αυτά ανέφεραν οι Ομοσπονδίες 
με την ανακοίνωση-παρέμβασή 
τους, ενώ ο πρωθυπουργός κ. Αλέ-
ξης Τσίπρας, κατά την επίσκεψή 
του στο υπουργείο λίγες ημέρες 
αργότερα, σηματοδότησε τις αλλα-
γές που προγραμματίζει η κυβέρ-
νησή του. Ελπίζουμε ότι θα υλο-
ποιηθεί άμεσα η δέσμευση για τη 
σύσταση Διακομματικής Κοινο-
βουλευτικής Επιτροπής ώστε να 
σταματήσει το ράβε – ξήλωμα και 
οι ερασιτεχνισμοί στην άσκηση 
μιας από τις πιο ευαίσθητες πολι-
τικές στον τόπο μας.

Τι Αστυνομία θέλουμε;
03•04•15
συζητήθηκε ενώπιον της ολο-
μέλειας του στΕ η αίτηση ακύ-
ρωσης ως αντισυνταγματικών 
των διατάξεων του νόμου 
4307/14, με τις οποίες ανα-
προσαρμόζονται αναδρομικά οι 
μισθοί στις Ένοπλες Δυνάμεις 
και στα σώματα ασφαλείας.

03•04•15
Έγγραφο προς τον αναπλ. 
Υπουργό Εσωτερικών και Διοι-
κητικής ανασυγκρότησης κ. 
Γιάννη πανούση για το σοβαρό 
ζήτημα των μεταναστών που ει-
σέρχονται τα τελευταία χρόνια 
παράνομα στη χώρα μας. 

03•04•15
απάντηση της ποασΥ στο αίτη-
μα του υπουργείου για την υπο-
βολή προτάσεών μας αναφορι-
κά με τον εκσυγχρονισμό του 
θεσμικού πλαισίου κρίσεων και 
προαγωγών στην Ελ.ασ.

04•04•15
Νέα παρέμβαση στον αναπλ. 
Υπουργό κ. Γιάννη πανούση για 
την διασφάλιση της εύρυθμης 
και αξιοκρατικής εφαρμογής 
των διατάξεων του Κώδικα Με-
ταθέσεων. 

07•04•15
ανακοίνωση για τις σκουριές 
Χαλκιδικής και την ανακοίνωση 
Νομαρχιακής οργάνωσης πολι-
τικού κόμματος, με την οποία 
επιρρίφθηκαν ευθύνες στην 
Ελληνική αστυνομία για το επι-
χειρησιακό της σχέδιο.

07•04•15
παρέμβαση στον πρόεδρο της 
Διαρκούς Επιτροπής Δημόσιας 
Διοίκησης, Δημόσιας Τάξης και 
Δικαιοσύνης της Βουλής κ. Μι-
χαήλ Κριτσωτάκη με αφορμή τη 
συζήτηση του σχεδίου νόμου 
του Υπουργείου Δικαιοσύνης 
και ανθρωπίνων Δικαιωμάτων.

17•04•15
παρέμβαση στον αναπλ. 
Υπουργό κ. Γιάννη πανούση για 
την αντιμετώπιση του προβλή-
ματος που προέκυψε με τους 
επιτυχόντες στις σχολές αστυ-
νομίας του 2013.

23•04•15
Διαμαρτυρία των έξι ομοσπον-
διών στον αναπλ. Υπουργό Κοι-
νωνικής ασφάλισης κ. Δημήτριο 
στρατούλη με αφορμή έγγραφο 
της Γενικής Διεύθυνσης Κοινωνι-
κής ασφάλισης για το ΤΕαπασα.

24•04•15
Νέα παρέμβαση για το μετανα-
στευτικό.

29•04•15
συνεδρίασε το Διοικητικό συμ-
βούλιο της ομοσπονδίας. 

  Η ΑΤζένΤΑ  
ΤΟυ ΜΗνΑ 

                Μακάριοι οι πεινώντες και διψώντες την δικαιοσύνην, 
ότι αυτοί χορτασθήσονται.

Kατα Ματθαίον - ε’ 6

χίουΜορ 
του ανδρέα πετρουλάκη (Καθημερινή)

ο Επίτροπος Μετανάστευ-
σης κ. Δ. αβραμόπουλος, 
δήλωσε μεταξύ άλλων στο 
Ευρωκοινοβούλιο: Είναι και-
ρός να περάσουμε από τα 
λόγια στις πράξεις. Η αλλη-
λεγγύη θα πάψει να είναι 
σύνθημα - θα γίνει πραγμα-
τικότητα. Δεν θέλουμε μια 
Ευρώπη-Φρούριο. Θέλουμε 
να προστατεύσουμε τα σύ-
νορα και ταυτόχρονα να δι-
ευρύνουμε τις δυνατότη-
τές  μας στην έρευνα και 
διάσωση των ανθρώπων 
που βρίσκονται σε κίνδυνο. 
ο Frontex λαμβάνει τα ανα-
γκαία μέτρα για να ενσωμα-
τώσει το συντομότερο δυνα-
τό όλους τους 
προσφερόμενους πόρους 
στις επιχειρήσεις «ΤριΤΩΝ» 
και «ποσΕιΔΩΝ». Δεν μπο-
ρούμε να δεχθούμε την 
απώλεια και άλλων ανθρώ-
πων. πρέπει να εργαστούμε 
για την επανεγκατάσταση 
και για τη μετεγκατάσταση 
και να διαμορφώσουμε συ-
γκεκριμένες λύσεις.
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ΕπΕκταση 
δικαιώματοσ ληψησ 
αδΕιασ λογώ νοσου
Να επεκταθεί το δικαίωμα λήψης 
ειδικής άδειας σε αστυνομικούς 
όταν και οι σύζυγοι αυτών πά-
σχουν από νόσημα, ζητά η Ομο-
σπονδία από τον Αναπλ. Υπουργό 
Εσωτερικών & Διοικητικής Ανα-
συγκρότησης κ. Γιάννη Πανού-
ση με βάση σχετικό έγγραφο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ακαρνανίας.

Πιο συγκεκριμένα, η παρ. 1 του 
άρθρου 10 του Π.Δ. 27/1986 προ-
βλέπει ειδική άδεια με αποδοχές 
έως 22 ημέρες το χρόνο σε Αστυ-
νομικούς που είτε οι ίδιοι, είτε τα 
τέκνα αυτών πάσχουν από νόση-
μα, με τις εκεί προβλεπόμενες 
προϋποθέσεις. Προφανώς, εκ 
παραδρομής, παραλείπονται από 
την εν λόγω διάταξη οι σύζυγοι 
των Αστυνομικών. Αντίθετα πα-
νομοιότυπη διάταξη που ισχύει 
για τους δημοσίους υπαλλήλους 
(άρθρο 50 του Ν. 3528/2007) προ-
βλέπει την πιο πάνω δυνατότητα 
και για τους υπαλλήλους που ο/η 
σύζυγός τους πληροί τις προϋπο-
θέσεις του Νόμου.

Προς άρση της προφανούς αυ-
τής αδικίας, που δυστυχώς πλήτ-
τει αρκετούς συναδέλφους σε όλη 
τη Χώρα, προτείνεται η συμπλή-
ρωση της παρ. 1 του άρθρου 10 
του Π.Δ. 27/1986 με την φράση 
«...ή έχουν σύζυγο...», ή αντίστοι-
χη προσθήκη σε σχετικό νομοθέ-
τημα. Το σωματείο, επίσης, πρό-
τεινε στην ηγεσία να μετονομα-
στεί η αίθουσα πολλαπλών χρή-
σεων της ΔΑ Ακαρνανίας σε 
αίθουσα Αστυφύλακα Παναγιώτη 
Δήμου, ο οποίος τραυματίστηκε 
θανάσιμα στις 16/11/2003 κατά τη 
διάρκεια διατεταγμένης υπηρε-
σίας, ως μέλος της Ομάδας Ζ.

Αντιπροσωπεία της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ακαρ-
νανίας πραγματοποίησε την τρί-
τη κατά σειρά συνάντηση εργασί-
ας με τον Γενικό Περιφερειακό 
Αστυνομικό Διευθυντή Δυτικής 
Ελλάδας, Υποστράτηγο κ. Αρι-
στείδη Ανδρικόπουλο. Στις συ-
ζητήσεις τέθηκαν υπόψη του κ. 
Γενικού ζητήματα που χρονίζουν 
και απασχολούν το αστυνομικό 
προσωπικό της Δ.Α. Ακαρνανίας. 
Για την αντιμετώπισή τους, η 
Ένωση διεκδικεί μεταξύ άλλων 
την ίδρυση νέων Υπηρεσιών, συ-
γκρότηση μόνιμης Διμοιρίας Μέ-
τρων Τάξης, Αστυνομική Υπηρε-
σία στον Κρατικό Αερολιμένα 
Ακτίου Βόνιτσας Αιτ/νιας, Τρο-
χαία Αυτοκινητοδρόμων Ιόνιας 
Οδού, αύξηση της οργανικής δύ-
ναμης της Υ.Α. Αγρινίου κλπ.

Με αφορμή την φετινή απερ-
γία για την εργατική Πρω-
τομαγιά, η Ομοσπονδία 

μας χαιρέτισε τους αγώνες των ερ-
γαζομένων για την ανατροπή των 
μνημονιακών νόμων και πολιτικών 
που επιδείνωσαν την οικονομική 
κατάσταση της Χώρας, ωθώντας το 
λαό μας στην εξαθλίωση και την 
υποταγή στους ξένους δανειστές.

Κάλεσε δε όλες τις Πρωτοβάθμι-
ες Ενώσεις να πάρουν μαζικά μέρος 
στις εργατικές εκδηλώσεις διαμαρ-
τυρίας, εκφράζοντας εμπράκτως το 
δικαίωμά μας στον αγώνα για μια 
καλύτερη ζωή.

Όπως τόνισε η Ομοσπονδία στο 
πρωτομαγιάτικο μήνυμά της, «χω-
ρίς να παραβλέπουμε τα προβλή-
ματα που καλείται να αντιμετωπί-
σει συνολικά η νέα Κυβέρνηση, τις 
προεκλογικές της δεσμεύσεις, τις 
εξαγγελίες μετά την ορκωμοσία του 
Πρωθυπουργού και των αρμόδιων 
Υπουργών, οφείλουμε να τονίσουμε 
ότι δεν επιτρέπεται κανένας εφησυ-
χασμός. Αυτό ισχύει για κάθε υγιή 
συνδικαλιστικό φορέα.

τι αστυνομία θέλουμε;
Προς τούτο, προσβλέπουμε στην εν-
δυνάμωση του θεσμικού μας ρόλου, 
συμμετέχοντας στο θεσμοθετημένο 
διάλογο και τη συνεργασία με την 
Ηγεσία και τα υπηρεσιακά συμβού-
λια, όπως επιβάλλει η αναγκαιότητα 
της επίλυσης των εκκρεμών ζητημά-

των, αλλά και η στάση ευθύνης απέ-
ναντι σε μια νέα Κυβέρνηση που έχει 
υιοθετήσει βασικά και πάγια αιτή-
ματά μας. Ειδικότερα, πρέπει επιτέ-
λους να θεσμοθετηθεί η σύσταση 
Διακομματικής Επιτροπής, που μετ’ 
επιτάσεως ζητούσαμε τα τελευταία 
χρόνια ως Ομοσπονδία, να λειτουρ-

γήσει σε κοινοβουλευτικό επίπεδο, 
ώστε να απαντηθεί και το ερώτημα 
«Τι Αστυνομία θέλουμε και για τι τη 
θέλουμε;»

στην κατερίνη
Εξάλλου, ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. 
Χρήστος Φωτόπουλος, τη στιγμή 
που κατέθεσε στεφάνι στο άγαλμα 
της Ελευθερίας στη κεντρική πλα-
τεία Κατερίνης, αποτίοντας φόρο 
τιμής στους αγωνιστές – θύματα τω 
εργατικών αγώνων, δήλωσε:

«Σε σας που δώσατε την ζωή 
σας για ανθρώπινα δικαιώματα 
και ελευθερία, για δικαιώματα 
της εργατιάς οι αστυνομικοί 
υπάλληλοι υπόσχονται ότι θα 
συνεχίσουν τον αγώνα για συ-
μπόρευση με όλους τους εργαζό-
μενους για την πραγματική συμ-
φιλίωση του Έλληνα αστυνομι-
κού με τον πολίτη, για μια φιλική 
αστυνομία προς την κοινωνία, 
δίπλα στους εργαζόμενους και 
τον πολίτη πάντα και μακριά 
από σκουριές και διαδηλώσεις.

Αιωνία σας η μνήμη!»

Με αφορμή τον εορτασμό της 
πρωτομαγιάς του 2015, δη-
λώνουμε ότι συμμετέχου-

με στους αγώνες για τα εργασιακά 
δικαιώματα και είμαστε  αλληλέγ-
γυοι σε όλους τους εργαζόμενους.

Σε μια εποχή που τα προβλήματα 
των εργαζομένων συνεχίζουν να 
υφίστανται και να διογκώνονται, 
οφείλουμε όλοι οι εργαζόμενοι να 
εντείνουμε τις προσπάθειες για δι-
αφύλαξη των εργασιακών μας κε-
κτημένων και να συμμετέχουμε, με 
όλες μας τις δυνάμεις και από 
οποιαδήποτε θέση, στην πάλη ενα-
ντίον όσων επιβουλεύονται τα δι-
καιώματά μας. Βέβαια, δεν θα πρέ-
πει να ξεχνάμε ότι στόχος  τους 
παραμένει και το συνδικαλιστικό 

μας κίνημα, η μόνη σταθερή αξία 
των εργαζομένων.

Εμείς ως Ένωση αστυνομικών θα 
συνεχίσουμε να συμμετέχουμε σε 
όλους τους κοινούς αγώνες των 
συνδικάτων, αποδεικνύοντας  έτσι 
έμπρακτα ότι είμαστε κομμάτι της 
κοινωνίας με τα ίδια προβλήματα 
και προβληματισμούς, όσο και αν 
κάποιοι θέλουν πολλές φορές να 
μας βάζουν απέναντι.

ΗΈνωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ιωαννίνων με 
αφορμή τον εορτασμό της 

Εργατικής Πρωτομαγιάς χαιρετί-
ζει τους αγώνες των εργαζομέ-
νων για ένα καλύτερο αύριο, μη 
λησμονώντας ότι και οι Έλληνες 
Αστυνομικοί ως αναπόσπαστο 
κομμάτι της κοινωνίας, αποτε-
λούν θύματα της ίδιας μνημονια-
κής πολιτικής.

  Επειδή ορισμένες φορές εντέ-
χνως θέλουν τον Αστυνομικό να 
βρίσκεται απέναντι από τον ερ-
γαζόμενο πολίτη, εμείς ως συνδι-
καλιστικό κίνημα αντιδρούμε και 
αντιστεκόμαστε τονίζοντας πως 
η λύση των κοινωνικών προβλη-
μάτων σε καμία περίπτωση δεν 

είναι η καταστολή.
  Ως Αστυνομικοί, αντιμετωπί-

ζουμε κι εμείς σωρεία προβλημά-
των και για τον λόγο αυτό είμα-
στε αλληλέγγυοι και στηρίζουμε 
τους αγώνες όλων των εργαζομέ-
νων.

ΕΡγατικη πΡώτομαγια
ανατροπή των μνημονιακών δεσμών
Οι αστυνομικοί υπάλληλοι υπόσχονται ότι θα συνεχίσουν τον αγώνα για συμπόρευση  
με όλους τους εργαζόμενους για την πραγματική συμφιλίωση

Η συνδικαλιστική Ένωση αστυνο-
μικών Υπαλλήλων αλεξανδρού-
πολης ανέδειξε το σοβαρό πρό-
βλημα που προέκυψε τον 
απρίλιο με τους επιτυχόντες στις 
σχολές αστυνομίας του 2013, 
ενόψει της εγγραφής τους στις 
σχολές κατά το ακαδημαϊκό έτος 
2015-2016. Το πρόβλημα προέ-
κυψε παρά την επικείμενη φοί-

τησή τους στις σχολές της αστυ-
νομίας, καθώς το υπουργείο 
Εθνικής Άμυνας δε χορηγούσε 
αναβολή στράτευσης και έτσι 
καλούνταν να εκπληρώσουν τη 
στρατιωτική τους θητεία πριν 
την ημερομηνία εισαγωγής τους. 
Με έγγραφό της, η ποασΥ ζήτη-
σε από τους αρμόδιους υπουρ-
γούς κ.κ. Γιάννη πανούση και 

πάνο Καμμένο να μεριμνήσουν 
ώστε το υπουργείο Εθνικής Άμυ-
νας να αναγνωρίζει την επικεί-
μενη φοίτηση στις αστυνομικές 
σχολές, ως αιτία αναβολής της 
στράτευσης κάτι που είναι καθ’ 
όλα λογικό και φυσικό, ώστε να 
σταματήσει η αγωνία και η τα-
λαιπωρία των μελλοντικών συνα-
δέλφων μας. 

παΡΕμβαση  
για την 
αναβολη 
στΡατΕυσησ

η συνδικαλιστική κίνηση 
αλεξανδρούπολης 
για την Εργατική πρωτομαγιά

H Ένωση αστυνομικών 
υπαλλήλων ιωαννίνων  
για την Εργατική πρωτομαγιά
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Στην κατάχρηση των ευνοϊκών 
διατάξεων που αφορούν τις 
μεταθέσεις του αστυνομικού 

προσωπικού, αναφέρεται με έγγρα-
φό της προς την πολιτική ηγεσία η 
Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ορεστιάδας, 
τονίζοντας ότι, διαχρονικά, οι πολι-
τικές και φυσικές ηγεσίες μας αν 
και ενοχλούνταν ποικιλοτρόπως, 
τηρούσαν τον ρόλο του παρατηρη-
τή,  καταδικάζοντας ουσιαστικά αυ-
τούς που υπομονετικά και ΑΞΙΟ-
ΚΡΑΤΙΚΑ περιμένουν τη στιγμή της 
μετάθεσής τους στον τόπο συμφε-
ρόντων τους, μια μετάθεση που ση-
μαίνει τους καιρούς που διανύουμε, 
για πολλούς πραγματική επιβίωση.

Συγκεκριμένα παρατηρείται αλ-
ματώδη αύξηση των περιπτώσεων 
μετάθεσης, προς συγκεκριμένες 
κατά το πλείστον Διευθύνσεις, συ-
ναδέλφων που κάνουν κατάχρηση 
διαφόρων ευνοϊκών ρυθμίσεων, 
που σωστά κατά τα άλλα  υπάρχουν, 
όπως τις περιπτώσεις αναπηρίας, 
δυσίατων νοσημάτων, επιμέλειας 
τέκνων, σοβαρής βλάβη υγείας ιδί-
ου ή συγγενικού προσώπου, προ-
κειμένου να μετατεθούν στον τόπο 
συμφερόντων  τους, παρακάμπτο-
ντας την αξιοκρατική διαδικασία 
των μορίων, στερώντας παράλληλα 
το δικαίωμα αυτό από συναδέλ-
φους που έχουν αποκτήσει τα ανά-
λογα μόρια.

 Γεννάται το ερώτημα πώς αυτό 
που αποτελεί  εξαίρεση σε ολόκλη-
ρη την ελληνική κοινωνία στους 
αστυνομικούς να αποτελεί κανόνα, 
συγκεκριμένα, κανόνας στην ελλη-
νική κοινωνία στην περίπτωση δια-
ζυγίου είναι την επιμέλεια των παι-
διών να την παίρνει η μητέρα, εκτός 
και στην πλείστη των περιπτώσεων 

μετά από έντονη δικαστική διαμά-
χη, εάν η μητέρα αποδεδειγμένα 
είναι ελευθέρων ηθών, ψυχικά 
ασθενής, εξαρτημένη από αλκοόλ ή 
ναρκωτικές ουσίες και ό,τι άλλο ο 
νομοθέτης ορίζει, στις περιπτώσεις 
όμως των αστυνομικών και κύρια 
αυτών που μετέπειτα χρησιμοποι-
ούν την επιμέλεια των παιδιών για 
μετάθεση να γίνεται σχεδόν πάντα 
το αντίθετο; 

Και αφού το σωματείο εκφράζει 
την απορία του για την προσβλητι-
κή αυτή κατάσταση, προτείνει:                                                                       

01Την άμεση επανεξέταση 
όλων των περιπτώσεων με-

τάθεσης βάσει κοινωνικών κριτηρί-

ων της τελευταίας δεκαετίας, για 
λόγους διασφάλισης προτείνεται η 
σύσταση ανεξάρτητης επιτροπής η 
οποία ή δυνατόν να αποτελείται 
αποκλειστικά από ειδικό επιστημο-
νικό προσωπικό, γιατρούς, δικηγό-
ρους ή ότι άλλο εσείς κρίνετε πρό-
σφορο προκειμένου να διαπιστω-
θεί αν συνέτρεχαν ή αν συντρέχουν 
οι λόγοι μετάθεσης κατά προτεραι-
ότητα έναντι των κριτηρίων πού 
ορθά το Π.Δ. 100 ορίζει.

02Οι μεταθέσεις των συναδέλ-
φων με κοινωνικά κριτήρια 

να πραγματοποιούνται καθ’ υπέρ-
βαση ή με παράλληλη επετηρίδα 
και όχι  όπως μέχρι σήμερα εις βά-

ρος των ελαχίστων τακτικών μετα-
θέσεων.

03Αστυνομικοί που μετατίθε-
νται με κοινωνικά κριτήρια 

και ειδικότερα με την επιμέλεια τέ-
κνων στον τόπο συμφερόντων τους, 
αυτοί να επανέρχονται ξανά στην 
οργανική θέση που κατείχαν στην 
Αστυνομική Διεύθυνση που υπηρε-
τούσαν προ του διαζυγίου τους σε 
περίπτωση που πραγματοποιηθεί 
γάμος με την ίδια σύζυγο, μιας και 
πλέον δεν συντρέχουν οι λόγοι για 
τους οποίους πραγματοποιήθηκε η 
άνευ μορίων μετάθεσή τους. Εναλ-
λακτικά προτείνεται ο αστυνομικός 
να μην λαμβάνει μετάθεση για τον 
ως άνω λόγο, αλλά μακροχρόνιες 
αποσπάσεις, μέχρι της συμπλήρω-
σης του 18ου έτους του μικρότερου 
παιδιού.

04Μετάθεση στον τόπο συμ-
φερόντων  με κοινωνικά 

κριτήρια να ελέγχεται κάθε διετία 
και σε περίπτωση που δεν συντρέ-
χουν οι λόγοι μετάθεσης ή αυτοί 
εξαλήφθησαν,  αυτός να επανέρχε-
ται στην Υπηρεσία από την οποία  
προήλθε.

παρέμβαση ποασυ
Με έγγραφό της προς την Ηγε-

σία, η Ομοσπονδία τονίζει εξάλ-
λου ότι όλα αυτά τα ζητήματα 
μας απασχολούν κυρίαρχα  με 
στόχο τη διασφάλιση της εύρυθ-
μης και αξιοκρατικής εφαρμο-
γής των διατάξεων του Κώδικα 
Μεταθέσεων. Κατόπιν προτάσε-
ων των Πρωτοβαθμίων Οργανώ-
σεων που επεξεργάστηκε σχετι-
κή επιτροπή της Ομοσπονδίας 
μας και αποφάσεων του Συνεδρί-
ου μας, δημοσιοποιήσαμε κατ' 
επανάληψη προς κάθε αρμόδιο, 
συγκεκριμένες θέσεις για τη βελ-
τίωση του Κανονισμού αυτού, 
αναμένοντας συγ κεκριμένες 
πρωτοβουλίες από την Πολιτική 
και Φυσική Ηγεσία, που να δια-
σφαλίζουν το αναφαίρετο αυτό 
δικαίωμα των Αστυνομικών.  Πα-
ρακαλούμε να ληφθεί σοβαρά 
υπ' όψιν το έγγραφο της Ένωσης, 
με τις διατυπωθείσες σε αυτό 
προτάσεις. Επισημαίνουμε δε, ότι 
αίτημα της Ομοσπονδίας μας εί-
ναι η άμεση σύσταση υπηρεσια-
κής επιτροπής με τη συμμετοχή 
μας, με συγκεκριμένο χρονοδιά-
γραμμα, για τη βελτίωση του Κώ-
δικα Μεταθέσεων, θέμα το οποίο 
αγγίζει μία ευαίσθητη χορδή χι-
λιάδων συναδέλφων.

Νέο έγγραφο με το οποίο ξε-
καθαρίζει τη στάση μας για 
τον εκδημοκρατισμό του συ-

στήματος Κρίσεων και Προαγωγών, 
απέστειλε η Ομοσπονδία στον 
Αναπλ. Υπουργό Εσωτερικών & Δι-
οικητικής Ανασυγκρότησης κ. 
Γιάννη ΠΑΝΟΥΣΗ, τον Προϊστάμε-
νο του Επιτελείου Α.Ε.Α. Αντιστρά-
τηγο κ. Εμμανουήλ ΚΑΤΡΙΑΔΑΚΗ 
και τον Προϊστάμενο Κλάδου Διοικ. 
Υποστήριξης & Ανθρώπινου Δυνα-
μικού Υποστράτηγο κ. Δημήτριο 
ΔΗΜΟΥ.

«Με το υπ'  αριθμ. 118 από 
12/3/2015 έγγραφό σας, μας καλέ-
σατε, στα πλαίσια των πρωτοβου-
λιών σας για την ενίσχυση της δι-
αφάνειας και του ελέγχου των 
κρίσεων στην ΕΛ.ΑΣ., να σας κα-
ταθέσουμε το ταχύτερο δυνατό τις 

σχετικές απόψεις μας. Χαιρετήσα-
με, ως γνωστόν αυτήν την πρωτο-
βουλία, δεδομένου ότι ήταν και 
είναι πάγια θέση του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος, η θεσμοθέ-
τηση, μετά από εμπεριστατωμένο 
διάλογο, μιας σύγχρονης διαδικα-
σίας αξιολόγησης της προσφοράς 
και της επαγγελματικής επάρκει-
ας όλων των στελεχών, ανεξαρτή-
τως βαθμού και θέσεως.

Δυστυχώς, με το υπ' αριθμ. 
6003/1/18-β από 20/3/2015 έγγραφο 
του Αρχηγείου Ελληνικής Αστυνο-
μίας – Κλάδος Διοικητικής Υποστή-
ριξης και Ανθρώπινου Δυναμικού, 
πληροφορηθήκαμε ότι έχει συστα-
θεί επιτροπή προκειμένου να μελε-
τήσει –επεξεργαστεί το συνολικό 
νομικό πλαίσιο που διέπει την αξι-
ολόγηση, τις κρίσεις και τις προα-

γωγές των Αξιωματικών στην Ελλη-
νική Αστυνομία, χωρίς τη δική μας 
εκπροσώπηση- συμμετοχή στην 
επιτροπή αυτή, το έργο της οποίας 
πρέπει να αφορά όλο το αστυνομικό 
προσωπικό.

Επειδή θεωρούμε απολύτως απα-
ραίτητη την εκπροσώπησή μας για 
ένα τόσο σοβαρό ζήτημα παρακα-
λούμε όπως παρέμβετε και διασφα-
λίσετε τη λειτουργία της υπηρεσια-
κής αυτής επιτροπής όπως επιβάλ-
λει ο θεσμικός μας ρόλος. Δεν είναι 
δυνατόν να «διεκπεραιωθεί» δι' 
αλληλογραφίας η θεσμοθέτηση ρι-
ζικών αλλαγών για την κορυφαία 
διαδικασία της ανάδειξης της Ηγε-
σίας και της αξιολόγησης όλων των 
στελεχών της Ελληνικής Αστυνομί-
ας και μάλιστα να ζητούνται οι προ-
τάσεις μας μόνο για μια κατηγορία 

αστυνομικού προσωπικού, χωρίς 
να γνωρίζουμε το πλαίσιο εντός του 
οποίου κινείται η νέα πολιτική ηγε-
σία.

Σε κάθε περίπτωση, σας γνωρί-
ζουμε ότι ως ΠΟΑΣΥ επιζητούμε 
ουσιαστικές αλλαγές που κατά την 
άποψή μας πρέπει να στοχεύουν, 
αφενός στη θεσμοθέτηση ενός νέου 
αξιοκρατικού πλαισίου αξιολόγη-
σης των ανωτάτων αξιωματικών 
για την ανάδειξη της Ηγεσίας του 
Σώματος, μέσω μιας διαδικασίας 
κύρους που θα φέρει και την σφρα-
γίδα του Ελληνικού Κοινοβουλίου, 
αφετέρου δε, σε μια παράλληλη δι-
αδικασία αξιολόγησης όλου του 
αστυνομικού προσωπικού με βάση 
τα προσόντα και την εμπειρία του. 
Αλλά για να γίνουν όλα αυτά εννο-
είται ότι πρέπει να υπάρχει ένα 

σύγχρονο οργανόγραμμα Υπηρεσι-
ών και ένα σύγχρονο καθηκοντολό-
γιο, ώστε κάθε θέση εργασίας και 
κάθε υπάλληλος αστυνομικός, να 
ελέγχεται και να αξιολογείται επί 
συγκεκριμένων καταστάσεων και 
όχι συγκυριακά και κατά το δοκούν, 
όπως συμβαίνει σήμερα.

Η θεσμική κατοχύρωση, ειδικότε-
ρα, μιας διαδικασίας ακρόασης και 
επιλογής του Αρχηγού του Σώματος 
από αρμόδια επιτροπή του Κοινο-
βουλίου, η συμμετοχή μας στα Συμ-
βούλια Κρίσεων για μια αντικειμε-
νική και δίκαιη βαθμολογική εξέλι-
ξη - αξιολόγηση όλου του αστυνομι-
κού προσωπικού, η διαμόρφωση 
της νέας αστυνομικής ιεραρχίας με 
βάση τις σύγχρονες ανάγκες, απο-
τελούν μείζονα ζητήματα που χρή-
ζουν άμεσης αντιμετώπισης.

προτάσεις για τις σκανδαλώδεις μεταθέσεις
Το σωματείο της Αλεξανδρούπολης για την κατάχρηση του Κώδικα Μεταθέσεων

Καθοριστικό ρόλο να έχει η Βουλή
Η απάντηση της ΠΟΑΣΥ στην πρόσκληση διαλόγου για τις Κρίσεις

αποδέκτης πολλών ερωτημάτων 
έγινε η ομοσπονδία λόγω της 
κατάργησης του καταστήματος 
κράτησης τύπου Γ' Δομοκού και 
του τι μέλλει γενέσθαι με την 
εκεί αποσπασμένη δύναμη. 
προς άρση κάθε παρεξήγησης, 

με έγγραφό της προς την 
ηγεσία, η ομοσπονδία τονίζει 
ότι ο αριθμός των θέσεων που 
καλύπτουν τις ανάγκες 
φρούρησης των φυλακών, 
πρέπει να αποτελέσει τον 
αριθμό ενίσχυσης πλέον της Δ/

νσης αστυνομίας Φθιώτιδας, με 
τη διαδικασία του 
αντικειμενικού συστήματος 
μεταθέσεων μέσω της λίστας 
των μορίων, γιατί αυτό 
επιβάλλει η διαφάνεια και το 
κοινό περί δικαίου αίσθημα.

Ενίσχυση Φθιώτιδας
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Έντονη είναι η αγωνία των συ-
ναδέλφων μας σε όλη τη Χώρα 
και ιδίως στις νησιωτικές πε-

ριοχές αυτής, όπου το τελευταίο 
διάστημα καλούνται να διαχειρι-
στούν τη μαζική άφιξη μη νόμιμων 
αλλοδαπών - προσφύγων και μετα-
ναστών- χωρίς την απαραίτητη 
προς τούτο υποδομή. Από όλες τις 
κατά τόπο Πρωτοβάθμιες Ενώσεις 
μας, καταγράφονται με έμφαση 
συσσωρευμένα προβλήματα και 
επισημαίνονται οι επιπτώσεις της 
περαιτέρω όξυνσης του φαινομέ-
νου στη λειτουργία των Αστυνομι-
κών Υπηρεσιών, στους όρους υγιει-
νής και ασφάλειας, αλλά και γενι-
κότερα στην ελληνική κοινωνία.

Η Ομοσπονδία με έγγραφό της 
ενημέρωσε όλους τους συναρμόδι-
ους υπουργούς, τονίζοντάς τους ότι: 

Πρέπει να γνωρίζετε ότι η Ομο-
σπονδία μας, έχει επιδείξει μεγάλη 
ευαισθησία στα θέματα των αλλο-
δαπών και σε ανύποπτο χρόνο είχε 
κρούσει τον κώδωνα του κινδύνου, 
όταν ακόμα άλλοι, θεωρούσαν ως 
μοναδικό και αποτελεσματικό μέ-
τρο αντιμετώπισης του μετανα-
στευτικού ζητήματος τις επιχειρή-
σεις σκούπα και τους «φράχτες». 
Ενώ ήταν ορατά από όλους τα οξυ-
μένα προβλήματα που προκαλού-
νταν στην Αστυνομία και κυρίως 
στην κοινωνία από την μακρόχρονη 
απουσία μεταναστευτικής πολιτι-
κής, οι ηγεσίες εξακολουθούσαν επί 
χρόνια να σφυρίζουν αδιάφορα. 
Ακόμα κι όταν το 2007-2008, εμείς 
ζητούσαμε να προσλαμβάνονται 
στην Αστυνομία, ως σύνδεσμοι, 
διερμηνείς κλπ, αλλοδαποί υπή-
κοοι, αλλά και να καθιερωθεί 
ένας αντιρατσιστικός χάρτης 

ενεργειών και συμπεριφορών 
για το Αστυνομικό Προσωπικό, 
στο Αρχηγείο της ΕΛ.ΑΣ. δεν ήθε-
λαν καν να ακούσουν τέτοιες 
προωθημένες προτάσεις.

Ευρωπαϊκό το πρόβλημα
Παρακολουθώντας επί χρόνια την 
εξέλιξη του μεταναστευτικού προ-
βλήματος, τονίζαμε ότι δεν μπορεί η 
Ελλάδα να το αντιμετωπίσει μόνη 
της, κυρίως εξαιτίας της γεωγραφι-

κής της θέσης, ως σταυροδρόμι τριών 
ηπείρων και σε απόσταση αναπνοής 
από εμπόλεμες ζώνες. Ακόμα κι όταν 
φάνηκε ότι ελέγχονται προς στιγμήν, 
οι μεταναστευτικές πιέσεις, σημειώ-
ναμε ότι πρέπει να εφαρμοστεί μια 
ολοκληρωμένη μεταναστευτική πο-
λιτική σε συνεργασία με την Ευρωπα-
ϊκή Ένωση, με πρώτο βήμα προόδου 
την αναθεώρηση του Κανονισμού του 
Δουβλίνου, που μετατρέπει ως γνω-
στόν τη Χώρα μας σε αποθήκη αν-

θρώπινων ψυχών και παραβλέπει 
την αναγκαιότητα ανακατανομής 
των βαρών και των πόρων που διατί-
θενται από την Ευρωπαϊκή Ένωση.

Το έχουμε, επίσης, τονίσει και 
στην Ευρωπαϊκή Συνομοσπονδία 
Αστυνομικών, στην οποία συμμε-
τέχουμε, ζητώντας τη δική της πα-
ρέμβαση στα ευρωπαϊκά όργανα, 
όπου δραστηριοποιείται από την 
πλευρά της για την αντιμετώπιση 
θεμάτων κοινού αστυνομικού ενδι-

Ήστραβός είναι ο γιαλός, ή 
στραβά αρμενίζουμε, λέει ο 
θυμόσοφος λαός μας και πάει 

γάντι με όσα διαβάσαμε σε σχετικό 
δημόσιο έγγραφο με παραλήπτη την 
Ομοσπονδία μας. Διαβάστε την εύλο-
γη αντίδραση όχι μόνο της ΠΟΑΣΥ, 
αλλά και των άλλων Ομοσπονδιών 
των συναδέλφων μας της ΠΟΑΞΙΑ, 
της ΠΕΑΛΣ, της ΠΟΕΠΛΣ, της ΕΑΠΣ 
και της ΠΟΕΥΠΣ, με παραλήπτες 
τους κκ Αναπλ. Υπουργό Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ. Δημήτριο ΣΤΡΑΤΟΥ-
ΛΗ, Γενικό Γραμματέα Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ. Γεώργιο ΡΩΜΑΝΙΑ 
και Πρόεδρο του ΤΕΑΠΑΣΑ Ταξίαρχο 
κ. Αναστάσιο ΑΝΑΣΤΑΣΑΚΟ.

«Με έκπληξη και εύλογα ερωτημα-

τικά λάβαμε το από 3/4/2015 υπ. αριθμ. 
Φ 80020/οικ.13240/Δ15.203 έγγραφο 
της Γενικής Δ/ντριας Κ.Α. Δρ. Αρτέμι-
δος Αναγνώστου – Δεδούλη της Γενι-
κής Διεύθυνσης Κοινωνικής Ασφάλι-
σης του Υπουργείου σας με θέμα: 
Γνωστοποίηση δημοσίευσης του άρ-
θρου 31 του ν.4320/2015 (Α'29).

Με το εν λόγω έγγραφο, ούτε λίγο 
ούτε πολύ, επανέρχεται η Πολιτεία 
για να μας «υπενθυμίσει» ότι υφίστα-
ται το εκβιαστικό δίλημμα που είχε 
τεθεί από τις προηγούμενες Κυβερ-
νήσεις όσον αφορά την ένταξη του 
ΤΕΑΠΑΣΑ στο ΕΤΕΑ ή την μετατροπή 
του σε Επαγγελματικό Ταμείο!

Ωσάν να μην γνωρίζει η κα Διευθύ-
ντρια τον αγώνα που δώσαμε από την 

πρώτη στιγμή για τη διάσωση του 
ασφαλιστικού μας φορέα και πολύ 
περισσότερο ωσάν να μην έλαβαν χώ-
ρα μετά την κυβερνητική αλλαγή οι 
συναντήσεις μας με την νέα Πολιτική 
Ηγεσία καλούμαστε εκ νέου να αντι-
μετωπίσουμε το ίδιο πρόβλημα, καίτοι 
εσείς μας διαβεβαιώνατε ότι το θέμα 
θα ρυθμιστεί με δική σας νομοθετική 
πρωτοβουλία. Σας υπενθυμίζουμε, 
επομένως, ότι κατά τη συνάντηση που 
είχαμε στις 6 Φεβρουαρίου 2015, όλα 
τα Προεδρεία των Ομοσπονδιών μας 
παρουσία και του Γενικού Γραμματέα 
κ. Γεωργίου Ρωμανιά, είχαμε ζητήσει 
την κατάργηση της επαχθούς ρύθμι-
σης του άρθρου 220 του Ν. 4281/2014 
όσο και την κατάργηση του μαθηματι-

κού τύπου για τον υπολογισμό του 
εφάπαξ ως τη μοναδική σοβαρή και 
δίκαιη λύση για τη διασφάλιση της 
υγιούς προοπτικής των ασφαλιστι-
κών μας φορέων, τονίζοντας ότι τα 
ταμεία μας πρέπει να συνεχίσουν να 
λειτουργούν με την ισχύουσα αυτοτέ-
λειά τους. Εκ μέρους σας υπήρξε σα-
φέστατη δέσμευση για αναστολή 
ισχύος – εφαρμογής των διατάξεων 
του άρθρου 220 του Ν. 4281/2014 με 
την κατάθεση σχετικής τροπολογίας, 
πράξη στην οποία πράγματι προβή-
κατε το Μάρτιο τρέχοντος έτους (άρ-
θρο 31 ν. 4320/2015), διαβεβαιώνοντάς 
μας επιπλέον ότι συμφωνείτε με την 
προοπτική κατάργησής του, το αμέ-
σως προσεχές διάστημα. Επιπλέον, 

μας διαβεβαιώσατε για την αναθεώ-
ρηση του μαθηματικού τύπου και την 
κατάργηση της ρήτρας μηδενικού ελ-
λείμματος, με προοπτική την εξεύρε-
ση βιώσιμης και δίκαιης λύσης, μετά 
από διαβούλευση και συμμετοχή των 
Ομοσπονδιών μας.

Κύριε Υπουργέ, αναγνωρίζοντας ότι 
η χώρα εξακολουθεί να βρίσκεται σε 
δυσχερή θέση και η διαπραγμάτευση 
με τους «θεσμούς» στην πιο κρίσιμη 
ίσως φάση της, ζητάμε να λάβετε υπό-
ψη σας τις εύλογες ανησυχίες μας και 
να κάνετε πράξη αυτά για τα οποία 
έχετε δεσμευτεί και κατά τη συνάντη-
σή μας και κατά τη συζήτηση στη Βου-
λή των Ελλήνων της επίμαχης αυτής 
ρύθμισης.

Δεν γνωρίζει η δεξιά τους τι ποιεί η αριστερά τους...
Αμετροεπείς χειρισμοί προκαλούν την υπομονή μας για το ΤΕΑΠΑΣΑ

Ευρωπαϊκό και όχι ελληνικό  
το μεταναστευτικό πρόβλημα
Μετά από πολλά χρόνια, δικαιώνεται η θέση της ΠΟΑΣΥ για λήψη μέτρων σε πανευρωπαϊκό επίπεδο

αφέροντος. Γι' αυτό αισθανόμαστε 
ικανοποίηση όταν πληροφορούμα-
στε ότι το όλο θέμα απασχόλησε επι-
τέλους (23/4/15) την έκτακτη σύνοδο 
κορυφής των Ευρωπαίων Ηγετών, 
κατά την οποία αποφασίστηκε μετα-
ξύ άλλων η αύξηση των κονδυλίων 
από την Ευρωπαϊκή Ένωση για την 
έρευνα και τη διάσωση μεταναστών 
στη Μεσόγειο, η χρηματοδότηση του 
σχεδίου «Τρίτων» και «Ποσειδών», η 
ανάληψη περαιτέρω πρωτοβουλιών 
κατά των δουλεμπόρων σε συνεργα-
σία με την Europol κλπ.

αναποτελεσματικά τα μέτρα
Τα αστυνομικής φύσεως αυτά μέτρα, 
ωστόσο, επιμένουμε ότι πρέπει να 
συνοδεύονται και με άλλα, καθορι-
στικά, τόσο για τη διαχείριση των με-
ταναστευτικών ροών όσο και για την 
θωράκιση του αστυνομικού προσω-
πικού που εμπλέκεται σ' αυτήν την 
υπόθεση. Διότι προφανώς δεν αποτε-
λεί λύση η παρατεταμένη τους κρά-
τηση στις αστυνομικές εγκαταστά-
σεις ούτε η μετατροπή των αστυνομι-
κών σχολών σε κέντρα φιλοξενίας.

Κύριοι Υπουργοί, το ανθρώπινο 
δυναμικό της Ελληνικής Αστυνομί-
ας αντιμετωπίζει με αισθήματα συ-
μπάθειας και ανθρωπιάς τους κατα-
τρεγμένους συνανθρώπους μας που 
εγκαταλείπουν τις εμπόλεμες ζώ-
νες, αναζητώντας ασφάλεια και ένα 
καλύτερο αύριο στις ευρωπαϊκές 
χώρες. Για να πράξει όμως καλύτερα 
το χρέος του, ζητάμε από την Ελλη-
νική Πολιτεία να δώσει προτεραιό-
τητα στην παροχή των αναγκαίων 
μέσων (ατομικός εξοπλισμός, οχή-
ματα, ηλεκτρονική υποδομή κλπ), 
καθώς επίσης και στην άμεση ενί-
σχυση των Αστυνομικών Υπηρεσιών 
με ανθρώπινο δυναμικό, όπου παρα-
τηρείται έξαρση των μεταναστευτι-
κών πιέσεων, λαμβάνοντας υπόψη 
ότι, αυτή τη θερινή περίοδο, οι Υπη-
ρεσίες δεν θα ενισχυθούν ούτε με τη 
διάθεση δοκίμων αστυνομικών, 
όπως συνέβαινε τα προηγούμενα 
χρόνια, πριν από το αναγκαστικό, 
ελέω μνημονίων, «πάγωμα» των 
προσλήψεων νέων αστυφυλάκων.

H Ευθυνη  
στισ πλατΕσ τουσ
το έγγραφο της ομοσπονδίας 
απεστάλη  στους:
1) Υπουργό Εσωτερικών και Δι-
οικητικής ανασυγκρότησης κ. 
Νίκο ΒοΥΤσΗ  
2) Τον αναπλ. Υπουργό Εσωτε-
ρικών και Διοικητικής ανασυ-
γκρότησης
κ. Γιάννη παΝοΥσΗ
3) Την αναπλ. Υπουργό Μετανά-
στευσης κα Τασία ΧρισΤοΔοΥ-
λοποΥλοΥ
4) Τον Επίτροπο Μετανάστευ-
σης, Εσωτερικών Υποθέσεων 
και ιθαγένειας κ. Δημήτρη 
αΒραΜοποΥλο

κοινοποπίηση:
1) Γενικό Γραμματέα Δημόσιας 
Τάξης  κ. Δημήτρη αΝαΓΝΩσΤα-
ΚΗ
2) αρχηγό της Ελληνικής αστυ-
νομίας αντιστράτηγο κ. Δημή-
τριο ΤσαΚΝαΚΗ
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Επανέφερε και στη νέα κυβέρ-
νηση η Ομοσπονδία μας δυο 
σοβαρά αιτήματά μας που 

αφορούν την ταλαιπωρία που υφί-
στανται αστυνομικοί είτε ως κατη-
γορούμενοι λόγω αποδράσεων είτε 
ως μάρτυρες σε δίκες.

Το αίτημα διατυπώθηκε αναλυτικά 
προς τον Αναπλ. Υπουργό Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότη-
σης κ. Γιάννη ΠΑΝΟΥΣΗ, τον Υπουρ-
γό Δικαιοσύνης και Ανθρωπίνων Δι-
καιωμάτων κ. Νικόλαο ΠΑΡΑΣΚΕΥ-
ΟΠΟΥΛΟ, τον Πρόεδρο Διαρκούς 
Επιτροπής Δημόσιας Διοίκησης, Δη-
μόσιας Τάξης και Δικαιοσύνης της 
Βουλής κ. Μιχαήλ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗ και 
τα Πολιτικά Κόμματα με αφορμή τη 
συζήτηση στη βουλή σχετικού νομο-
σχεδίου του υπουργείου Δικαιοσύνης. 

Το αίτημα ωστόσο δεν θεσμοθετή-
θηκε στην παρούσα φάση, αν και τυγ-
χάνει της υποστήριξης των περισσο-
τέρων κομμάτων, καθώς η κυβέρνηση 
είχε άλλες προτεραιότητες…

Με το έγγραφό τους τόσο η ΠΟΑΣΥ 
όσο και η ΠΟΑΞΙΑ, ανέφεραν ότι το 
υπό συζήτηση στη Διαρκή Επιτροπή 
Δημόσιας Διοίκησης, Δημόσιας Τάξης 
και Δικαιοσύνης της Βουλής σχέδιο 
νόμου του Υπουργείου Δικαιοσύνης 
και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων, «Με-
ταρρυθμίσεις ποινικών διατάξεων, 
κατάργηση των καταστημάτων κρά-
τησης Γ' τύπου και άλλες διατάξεις», 

επιχειρεί να ρυθμίσει 
θέματα ποινικού και 
σωφρονιστικού δικαίου.

Από την πλευρά μας, 
αν και δεν είναι της αρ-
μοδιότητάς μας να 
υπεισέλθουμε στην ου-
σία των προτεινόμενων 
διατάξεων, θεωρούμε 
σκόπιμο να τονίσουμε 
ότι η πολιτεία οφείλει 
να αντιμετωπίζει με τον 
προσήκοντα σεβασμό 
τα ανακύπτοντα θέματα με την ελπί-
δα ότι αυτά θα επιλύονται αντί να 
οξύνονται και να παραπέμπονται 
στις καλένδες.

Υπό αυτήν την έννοια, θέλουμε να 
σας υπενθυμίσουμε ότι οι Ομοσπονδί-
ες μας έχουν υποβάλλει στο Υπουρ-
γείο Δικαιοσύνης συγκεκριμένα αιτή-
ματα που αφορούν τους αστυνομι-
κούς υπαλλήλους και τις αστυνομικές 
υπηρεσίες με αφορμή την εμπλοκή 
τους στη διαδικασία κράτησης – απο-
νομής δικαιοσύνης κλπ.

οι νομοθετικές ρυθμίσεις
Ειδικότερα αιτούμαστε συγκεκριμέ-
νες νομοθετικές ρυθμίσεις για την 
αντιμετώπιση προβλημάτων που κα-
θημερινά ταλαιπωρούν μεγάλο αριθ-
μό αστυνομικών.

Α. Όπως έχουμε επισημάνει, ένας 
σημαντικός αριθμός αστυνομικών κα-

λούνται καθημερινά 
ως μάρτυρες στα ακρο-
ατήρια, κατά την εκδί-
καση εκατοντάδων 
υποθέσεων ενώπιον 
τ ω ν  Μ ο ν ο μ ε λ ώ ν 
Πλημμελειοδικείων 
της Χώρας. Πολλές εξ 
αυτών αναβάλλονται 
λόγω ωραρίου, ή ύστε-
ρα από αίτημα των δια-
δίκων. Δεν είναι λίγες 
οι φορές που ποινικές 

υποθέσεις δικάζονται τελικά ύστερα 
από 3 -4 ή και περισσότερες αναβολές. 
Αποτέλεσμα της δεδομένης αυτής κα-
τάστασης είναι οι αστυνομικοί που 
έχουν κληθεί ως μάρτυρες να ταλαι-
πωρούνται ειδικότερα όταν μετακι-
νούνται σε έδρες άλλων δικαστηρίων 
από αυτήν του τόπου όπου υπηρετούν 
και οι Υπηρεσίες τους να επιβαρύνο-
νται υπέρμετρα, αποστερούμενες της 
δύναμής τους.

Τις περισσότερες, δε, φορές, επι-
βεβαιώνουν το περιεχόμενο των 
ενόρκων καταθέσεων που είχαν δώ-
σει κατά το χρόνο τέλεσης του αδι-
κήματος.

Φρονούμε, λοιπόν, ότι δεν πρέπει να 
είναι υποχρεωτική η παρουσία μάρτυ-
ρα αστυνομικού, τουλάχιστον κατά 
την ακροαματική διαδικασία Μονο-
μελών Πλημμελειοδικείων, εκτός εάν 
η προσωπική τους εμφάνιση κρίνεται 

απαραίτητη από τον Εισαγγελέα που 
υπογράφει το κλητήριο θέσπισμα ή το 
Δικαστήριο, λόγω της σοβαρότητας 
της υπόθεσης.

Κατόπιν των προαναφερόμενων, 
προτείνουμε την τροποποίηση του 
άρθρ. 327 ΚΠΔ, στο εν θέματι εδάφιο, 
ως εξής: « ..., πλην των αστυνομικών 
υπαλλήλων στο Πταισματοδικείο και 
Μονομελές Πλημμελειοδικείο, εφό-
σον κρίνουν ότι αρκεί η ανάγνωση των 
εκθέσεων και ενόρκων καταθέσεων, 
που έχουν σύμφωνα με τους νόμιμους 
τύπους συνταχθεί, σύμφωνα με τα άρ-
θρα 364 και 365 ΚΠΔ.»

αποδράσεις
Β. Τις Ομοσπονδίες μας έχει απα-
σχολήσει, επίσης, αρκετές φορές, η 
άσκηση ποινικής δίωξης για ελευθέ-
ρωση κρατουμένου σε αστυνομι-
κούς, χωρίς να λαμβάνονται υπόψη 
ενδογενείς παθογένειες, η δεδομένη 
πληθώρα των μεταγωγών, οι ανύ-
παρκτες υποδομές των νοσοκομεί-
ων που νοσηλεύονται κρατούμενοι, 
η υπερπληθώρα κρατουμένων και 
φυλακισμένων και η πανθομολο-
γούμενη κακή κατάσταση των κρα-
τητηρίων, που αποτελούν αιτία πολ-
λές φορές των αποδράσεων φυλακι-
σμένων. Η πρακτική δείχνει ότι ένα 
μεγάλο ποσοστό αυτών που δραπε-
τεύουν, συλλαμβάνονται εντός των 
προσεχών ωρών, ή με συντονισμέ-

νες ενέργειες του αστυνομικού προ-
σωπικού, τις επόμενες ημέρες.

Κατά κύριο λόγο, η σύλληψή τους 
οφείλεται στους αστυνομικούς που 
ήταν, με οποιονδήποτε τρόπο, επιφορ-
τισμένοι για την φύλαξή τους. Πλην 
όμως, τις περισσότερες φορές αμέσως 
μετά το συμβάν α) συλλαμβάνονται 
και ακολουθείται γι' αυτούς η αυτό-
φωρη διαδικασία και β) τίθενται σε 
διαθεσιμότητα. Το αποτέλεσμα είναι η 
Υπηρεσία να στερείται της πολύτιμης 
συνδρομής τους, αλλά και οι ίδιοι να 
μη μπορούν να συνεισφέρουν στην 
επιχείρηση, λόγω της ποινικής και 
πειθαρχικής δίωξής τους.

Θεωρούμε, επομένως, ότι δεν πρέ-
πει να κινείται η αυτόφωρη διαδικα-
σία και δεν πρέπει να τίθενται οι αστυ-
νομικοί σε διαθεσιμότητα για ισόχρο-
νο διάστημα (15 ημέρες), κατά το 
οποίο μένουν εντελώς ατιμώρητοι αν 
με δική τους προσπάθεια συλληφθεί 
αυτός που απέδρασε, σύμφωνα με το 
εδάφιο β παραγρ. 2, αρθρ.172 Π.Κ.

Κατόπιν των προαναφερόμενων, 
προτείνουμε όπως η προσθήκη εδα-
φίου γ' στο τέλος της παρ. 2 του αρθρ. 
172 ΠΚ, τροποποιηθεί ως εξής: «Κατά 
το χρονικό αυτό διάστημα αναστέλλε-
ται η ποινική διαδικασία».

Τέλος, αντίστοιχη πρόβλεψη πρέ-
πει να υπάρξει κατά την τροποποίηση 
του Πειθαρχικού Δικαίου του Αστυνο-
μικού Προσωπικού.

Με κοινή τους παρέμβαση 
ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ έθε-
σαν προ των ευθυνών τους 

κάθε κυβερνητικό και μη παράγο-
ντα που παίζει παγνίδια στις πλά-
τες της αστυνομίας με αφορμή τα 
όσα διαδραματίζονται και πάλι στις 
Σκουριές Χαλκιδικής για το γνωστό 
θέμα της λειτουργίας της εταιρείας 
εξόρυξης χρυσού και κυρίως με την 
ανακοίνωση Νομαρχιακής Οργά-
νωσης πολιτικού κόμματος, με την 
οποία επιρρίπτονται ευθύνες στην 
Ελληνική Αστυνομία για το επιχει-
ρησιακό της σχέδιο, κατά τη διάρ-
κεια δυο συγκεντρώσεων. Οι Ομο-
σπονδίες τόνισαν τα ακόλουθα:

Το νέο θέατρο του παραλόγου με 
αιχμή κυβερνητικές αποφάσεις για 
επιχειρηματικές πρωτοβουλίες με-
ταφέρθηκε χωρίς να έχει γίνει το 
πάθημα μάθημα, από την Κερατέα 
στη Χαλκιδική, με την συγκεκριμέ-
νη επιχειρηματική πρωτοβουλία να 
εξελίσσεται πλέον σε αστυνομικό 
ζήτημα και την Ελληνική Αστυνο-
μία ευρισκόμενη μεταξύ «αντίπα-
λων» στρατοπέδων, άλλοτε να ενο-
χοποιείται και άλλοτε να κατηγο-
ρείται για επιλεκτική συμπεριφορά 
και μονομερείς ενέργειες.

Η Ελληνική Αστυνομία, όπως 

κατ' επανάληψη έχουμε επισημά-
νει, σεβόμενη ως θεσμός της πολι-
τείας τα δημοκρατικά δικαιώματα 
και τις ελευθερίες των πολιτών, 
αγωνίζεται για να υπάρχουν συνθή-
κες ασφαλείας σε όλη την επικρά-
τεια και για όλους τους συμπολίτες 
μας. Η Χώρα μας δεν μπορεί και δεν 
πρέπει να παραδοθεί στην ανομία 
και στην αυτοδικία.

Άραγε, το αναφαίρετο δικαίωμα 
της διαμαρτυρίας και η διεκδίκηση 
των όποιων αιτημάτων της μιας ή 
της άλλης μερίδας της τοπικής κοι-
νωνίας, συνάδει με τις συμπεριφο-
ρές που όλοι είδαμε; Τη ρίψη, δηλα-
δή, βομβών μολότοφ, σφαιριδίων 
με σφενδόνες και φωτοβολίδων 
από κουκουλοφόρους με στρατιω-
τικές στολές παραλλαγής, από το 
χώρο των «γνωστών – αγνώστων» οι 
οποίοι σπεύδουν από τη Βόρεια Ελ-
λάδα, και όχι μόνο, προς ενίσχυση 
του «κινήματος των πολιτών»; Ή 
μήπως πρέπει να εθιστούμε ως κοι-
νωνία στη λογική των «αντισυγκε-
ντρώσεων»; Αντί οι διοργανωτές να 
αναλάβουν τις ευθύνες τους για την 
αδυναμία περιφρούρησής των δι-
οργανώσεων, κάποιοι έσπευσαν να 
μεταθέσουν αυτές στους συνήθεις 
κάθε φορά υπόπτους, δηλαδή στα 

στελέχη της Ελληνικής Αστυνομίας.
Άραγε, γιατί θα πρέπει ν' απομα-

κρυνθούν ο Διευθυντής Αστυνομί-
ας Χαλκιδικής και ο Επικεφαλής 
των αστυνομικών μέτρων, επειδή 
ακριβώς η Ελληνική Αστυνομία 
ενεργούσα υπό την εποπτεία Εισαγ-
γελέα, απέτρεψε την κλιμάκωση 
των επεισοδίων, που, όπως πολύ 
σωστά επεσήμανε ο Αναπληρωτής 
Υπουργός Εσωτερικών και Διοικη-
τικής Ανασυγκρότησης κ. ΠΑΝΟΥ-

ΣΗΣ Γιάννης, αν δεν αποκλιμακω-
θούν άμεσα, μπορεί να οδηγήσουν 
ακόμα και σε νεκρούς; Μήπως λη-
σμονήσαμε, την καταδρομική επι-
χείρηση στις εγκαταστάσεις των 
μεταλλείων και τον εμπρησμό του 
Α.Τ. Ιερισσού, που ως σήμερα παρα-
μένει κλειστό;

οχι σε ακραίες φωνές
Καλούμε την Κυβέρνηση και κυρί-
ως τον Πρωθυπουργό της Χώρας:

α) να ξεκαθαρίσει τη θέση της 
όσον αφορά την επίδικη επένδυση 
στην περιοχή και να μην χρησιμο-
ποιείται η αστυνομική δύναμη ως 
«σάκος του μποξ»

β) να απομονώσει τις ακραίες αυ-
τές φωνές, που θεωρούν ότι η Ελλη-
νική Αστυνομία μπορεί να επιστρέ-
ψει στην περίοδο που ήταν έρμαιο 
πολιτικών και οικονομικών σκοπι-
μοτήτων

γ) να δώσει όλα τα εχέγγυα και τα 
μέσα στην Ελληνική Αστυνομία 
προκείμενου να ανταποκριθεί ανε-
μπόδιστα στο δύσκολο έργο της χω-
ρίς παρωχημένες ιδεοληψίες, υπεκ-
φυγές ή αναζήτηση εξιλαστήριων 
θυμάτων.

Καλούμε, τέλος την Πολιτική και 
Φυσική Ηγεσία, ενόσω υφίσταται 
το όλο πρόβλημα στην περιοχή, να 
ενισχύσει την Διεύθυνση Αστυνομί-
ας Χαλκιδικής, εξαιτίας και των 
αναγκών που θα παρουσιαστούν 
ιδιαίτερα την θερινή περίοδο, λόγω 
της αυξημένης τουριστικής κίνη-
σης, ούτως ώστε οι συνάδελφοί μας 
να είναι σε θέση να ανταποκριθούν 
στα καθήκοντά τους με ασφάλεια 
και όπως προβλέπουν οι νόμοι και 
οι κανονισμοί της Ελληνικής Αστυ-
νομίας.

Άλλες προτεραιότητες είχαν οι υπουργοί
Παρέμβαση των Ομοσπονδιών στη Διαρκή Επιτροπή της Βουλής για θέματα του Υπουργείου Δικαιοσύνης

Καταλυτική παρέμβαση για τις σκουριές
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θυπουργός κ. Αλέξης Τσίπρας επι-
σκεφθείς το Υπουργείο αναφέρθη-
κε στην αποκατάσταση των αδικιών 
αλλά είπε ότι αυτό δεν μπορεί να 
γίνει από τη μια μέρα στην άλλη. 
Επαναλαμβάνει δηλαδή την επιχει-
ρηματολογία της προηγούμενης 
Κυβέρνησης επικαλούμενος την 
οικονομική ασφυξία της Χώρας.

02Για το ΤΕΑΠΑΣΑ, όπως εί-
ναι γνωστό, η Κυβέρνηση 

δεν δέχτηκε σε αυτήν τη φάση την 
κατάργηση του άρθρου 220 του 

Ν.4281/14, προκαλώντας τον έντονο 
προβληματισμό μας. Με την τροπο-
λογία που ψηφίστηκε στη Βουλή, 
ανανεώθηκε και πάλι η παράταση 
που είχε δοθεί από την προηγούμε-
νη Κυβέρνηση, αυτή τη φορά, ως τις 
30 Ιουνίου 2015. Ως εκ τούτου, οι 
θέσεις μας παραμένουν αμετάβλη-
τες και εναπόκειται σε μας να συνε-
χίσουμε τον αγώνα μας για την κα-
τοχύρωση των δικαιωμάτων των 
ασφαλισμένων του και την κανονι-
κή λειτουργία του Ταμείου, με την 

αναζήτηση βιώσιμων λύσεων (π.χ. 
μελέτη για ενδεχόμενη δημιουργία 
ενιαίου ασφαλιστικού πυλώνα εν-
στόλων, ενοποίηση Κλάδων κλπ) 
και ασφαλώς με την διεκδίκηση 
των αποθεματικών που «κουρεύτη-
καν» στο πλαίσιο του PSI και είναι 
πάνω από 300.000.000 ευρώ. Όπως 
μας ενημέρωσε ο Γενικός Γραμμα-
τέας του Υπουργείου Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ. Γεώργιος Ρωμανιάς, 
ήδη προωθείται η κατάργηση της 
ρήτρας μηδενικού ελλείμματος για 

να μη μειωθούν οι επικουρικές συ-
ντάξεις.

Σε ό,τι αφορά το άρθρο 220 και την 
Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου 
που αφορά στα διαθέσιμα ποσά των 
ταμείων, απευθυνθήκαμε στον Πρό-
εδρο του ΤΕΑΠΑΣΑ Ταξίαρχο κ. Ανα-
στάσιο Αναστασάκο, απαιτώντας να 
προβεί στις ενδεδειγμένες ενέργειες 
τόσο για την κατοχύρωση της αυτο-
νομίας του Ταμείου όσο και για την 
διασφάλιση των εναπομεινάντων 
οικονομικών του πόρων, εκφράζο-

Δημόσια 
έκφραση 
διαμαρτυρίας
Επί τάπητος τα εκκρεμή θέματα. Σημαντικές 
αποφάσεις κατά τις εργασίες του Διοικητικού 
Συμβουλίου της ΠΟΑΣΥ. Η περίοδος χάριτος για 
την κυβέρνηση δεν είναι απεριόριστη

Συνεδρίασε στις 29/4/2015 το Δι-
οικητικό Συμβούλιο της Ομο-
σπονδίας προκειμένου να 

υπάρξει α) ενημέρωση εκ μέρους 
της Εκτελεστικής Γραμματείας για 
τις επαφές με την Ηγεσία και άλ-
λους φορείς και β) διαλογική συζή-
τηση προκειμένου να δοθούν απα-
ντήσεις για τα εκκρεμή ζητήματα 
και να αποφασιστούν οι περαιτέρω 
ενέργειές μας, σε συνδυασμό με 
όσα είχε τονίσει ο Αναπληρωτής 
Υπουργός Εσωτερικών & Διοικητι-
κής Ανασυγκρότησης κ. Γιάννης 
Πανούσης στο Γενικό Συμβούλιο 
του Φεβρουαρίου 2015. Ειδικότερα:

01Στην ημερήσια διάταξη εξα-
κολουθεί να υφίσταται η 

πλήρης δικαίωση του αγώνα μας 
μετά την επιτυχή έκβαση της μάχης 
που δώσαμε στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας για την ανατροπή του 
μνημονιακού Νόμου 4093/2012 και 
την επακόλουθη αποκατάσταση 
των μισθολογικών αδικιών, με απο-
κορύφωμα την νέα θετική απόφαση 
της Επιτροπής Συμμόρφωσης του 
Συμβουλίου Επικρατείας, που επέ-
βαλε χρηματική κύρωση στο 
Υπουργείο Οικονομικών, επειδή 
δεν έχει ακόμα συμμορφωθεί προς 
τις αποφάσεις του ΣτΕ (Στις 20 
Απριλίου 2015, κατατέθηκαν υπο-
μνήματα εκ μέρους των διαδίκων 
και αναμένεται έκδοση απόφασης).

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας έχει 
ζητηθεί συνάντηση με το νέο 
Υπουργό Οικονομικών κ. Γιάνη Βα-
ρουφάκη, δεδομένου ότι οι αρμόδι-
οι Υπουργοί ΥΕΘΑ κ. Πάνος Καμμέ-
νος και Αναπλ. Υπουργός Εσωτερι-
κών & Διοικητικής Ανασυγκρότη-
σης κ. Γιάννης Πανούσης στο 
πλαίσιο κοινοβουλευτικού ελέγχου, 
έχουν δώσει απαντήσεις που χρή-
ζουν διευκρινήσεων. Ο ίδιος ο Πρω-

αναφορικά με το ζήτημα των 
απλήρωτων οδοιπορικών πα-
ρελθόντων ετών 2010-2012, 
σας γνωρίζουμε  ότι η ποασΥ 
έχει καταθέσει δια του νομικού 
της συμβούλου κ. Χάρη Μπου-
κουβάλα, αίτηση ανάκλησης 
ενώπιον του αρμοδίου Τμήματος 
προληπτικού Ελέγχου Δαπανών 
του Ελεγκτικού συμβουλίου, στο 
όνομα συναδέλφου αστυνομι-
κού που υπηρετεί στην αΔ Φθι-
ώτιδας, για τον οποίο δεν εγκρί-
θηκε το ένταλμα πληρωμής 
οδοιπορικών.
Η υπόθεση είναι μείζονος σημα-
σίας και αφορά σε εκατοντάδες 
συναδέλφους των οποίων δεν 
έχουν πληρωθεί ακόμα τα οδοι-
πορικά.
Η κρίση του δικαστηρίου θα 
επηρεάσει άμεσα και θα δε-
σμεύσει με δεδικασμένο την 
πορεία όλων των συναφών 
ενταλμάτων όλων των συναδέλ-
φων ανά τη χώρα. 
συνεπώς η ομοσπονδία παρακο-

λουθεί πολύ στενά το ζήτημα 
και σε πολύ πρόσφατη ενημέ-
ρωση του νομικού της συμβού-
λου, έγινε γνωστό ότι η υπόθε-
ση έχει ήδη χρεωθεί σε 
Εισηγητή-πάρεδρο του οικείου 
Τμήματος του Ελεγκτικού συνε-
δρίου και αναμένεται η συζήτη-
ση της υπόθεσης σε συμβούλιο.
Εξυπακούεται ότι η άσκηση πα-
ρέμβασης της ποασΥ έχει γίνει 
χωρίς οικονομική επιβάρυνση 
των ενδιαφερομένων και συνι-
στάται για ακόμα μια φορά στα 
μέλη της να μην προβαίνουν σε 
μεμονωμένες ασκήσεις δικο-
γράφων ώστε να μην έχουν δι-
καστικά έξοδα, καθώς τη νομική 
παρακολούθηση την έχει ανα-
λάβει εξολοκλήρου η ομοσπον-
δία. Να σημειωθεί, τέλος, ότι 
για το όλο θέμα, το προεδρείο 
της Ένωσης αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Φθιώτιδας, έχει επιδείξει 
εξ αρχής εύλογο ενδιαφέρον, 
ενημερώνοντας την ομοσπον-
δία για τις δικές της ενέργειες. 

Κρίσιμη παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ για τα οδοιπορικά



9ΝέαΑστυνομία
απριλιοσ 2015 επικαιροτητα

οι δεσμεύσεις του πρωθυπουργού
Σταδιακά η αποκατάσταση των μισθολογικών αδικιών,  
άμεσα οι θεσμικές αλλαγές

Στην ενίσχυση του ανθρώπινου 
δυναμικού της Ελληνικής 
Αστυνομίας αναφέρθηκε ο  

Πρωθυπουργός κατά την επίσκεψή 
του στο υπουργείο. Όπως είπε, θέ-
λω να σας διαβεβαιώσω  ότι για το 
επίπεδο και το έμψυχο δυναμικό 
της Ελληνικής Αστυνομίας πεποί-
θησή μας είναι ότι ο στόχος αυτός 
είναι απόλυτα εφικτός. Και θέλω 
επίσης, να σας διαβεβαιώσω ότι η 
Πολιτεία θα διαθέσει προς την κα-
τεύθυνση αυτή  κάθε δυνατή βοή-
θεια. Και η δική μας αντίληψη για 
το τι χρειάζεται σήμερα, ώστε να 
υλοποιηθεί αυτός ο στόχος, αναλύ-
εται σε τρεις άξονες. Ο πρώτος άξο-
νας είναι αυτός που αντιμετωπίζει 
τον αστυνομικό όχι μόνο ως εκτελε-
στικό όργανο αλλά πρώτα από όλα, 
ως άνθρωπο, ως εργαζόμενο με 
ανάγκες και δικαιώματα, πως όλοι 
οι άλλοι εργαζόμενοι. Οι συνθήκες 
εργασίας του αστυνομικού, τα μέσα 
που του παρέχονται, οι όροι με 
τους  οποίους  κάνει την υπηρεσία 
του και βεβαίως οι αποδοχές του, 
πρέπει να διασφαλίζουν πλήρως 

την αξιοπρέπεια και τον αυτοσεβα-
σμό του ως εργαζόμενου.

Οι λύσεις που πολλές φορές 
μπορούν να βρεθούν είναι όχι μό-
νο μέσα από την εξεύρεση νέων 
πόρων,  αλλά και μέσα από θεσμι-
κές διαδικασίες που μπορούν να 
διευκολύνουν στην αντιμετώπιση 
των καθημερινών προβλημάτων. 
Αλλά και η εξεύρεση πόρων, θεω-
ρούμε ότι είναι βασικός στό-
χος.  Θα πρέπει το επόμενο διά-
στημα, βγαίνοντας σταδιακά από 
την κρίση, να αντιμετωπιστούν 
και οι αδικίες και στο μισθολογικό 
επίπεδο των προηγούμενων ετών. 
Αλλά αυτό βεβαίως, θα μπορέσει 
να γίνει πραγματικότητα όχι από 
την μια μέρα στην άλλη. Και αυτό 
το κατανοούμε, όλοι φαντάζομαι.

Στη συνέχεια τόνισε ότι η εκπαί-
δευση, οφείλει να αντιστοιχεί στις 
σύγχρονες απαιτήσεις, να προσαρ-
μόζεται σε νέα μέσα και τεχνολογί-
ες, να υιοθετεί προωθημένα επι-
στημονικά βιβλία και πρότυπα και 
να προάγει τον επαγγελματισμό. 
Πάνω από όλα όμως, να εγγυάται 

στον μέγιστο δυνατό βαθμό στην 
ασφάλεια του ίδιου του αστυνομι-
κού. Διότι αν δεν υπάρχει εγγύηση 
στην ασφάλεια  του αστυνομικού, ο 
αστυνομικός βεβαίως δεν μπορεί 
να εγγυηθεί την ασφάλεια των πο-
λιτών, με αποτελεσματικότητα. Μέ-
ρος της εκπαίδευσης, θεωρούμε ότι 
είναι και η εμπέδωση των δημο-
κρατικών αρχών, των νόμων και 
του σεβασμού προς κάθε πολίτη με 
τον οποίον η αστυνομία, έρχεται σε 
επαφή.

Και τέλος, μιλώντας για το θεσμι-
κό πλαίσιο λειτουργίας, είπε: Η με-
ταρρύθμιση και η ριζική αναδιορ-
γάνωση της αστυνομίας σε όλα τα 
επίπεδα,  ο εκσυγχρονισμός του 
αστυνομικού προτύπου, η επίλυση 
ζητημάτων όπως τα διαφανή και 
αξιοκρατικά κριτήρια αξιολόγησης 
και το αδιάβλητο σύστημα μεταθέ-
σεων και κρίσεων, είναι σήμερα 
νομίζω, ζητήματα, υπερώριμα. Οι 
απαιτούμενες τομές θα γίνουν με 
διαφάνεια και διάλογο και σας δια-
βεβαιώνω μακριά από κάθε μικρο-
πολιτική σκοπιμότητα. 

ντας τον προβληματισμό μας γιατί 
δεν έχουν ακόμα αντιμετωπιστεί αυ-
τά τα ζητήματα.

03Αναδιάρθρωση Υπηρεσιών 
– συγχωνεύσεις Αστυνομι-

κών Τμημάτων. Ο Πρωθυπουργός 
επισκεφθείς το Υπουργείο, ανακοί-
νωσε τη σύσταση Κοινοβουλευτι-
κής Επιτροπής για τα θέματα αστυ-
νόμευσης, ενώ ο Υπουργός μας δια-
βεβαίωσε ότι θα υπάρξει επιστημο-
νική επεξεργασία και με τη δική 
μας συμμετοχή, των προτάσεων 
που θα υποβληθούν και από εμάς. 
Πάντως εκφράζουμε την έντονη δι-
αμαρτυρία μας διότι με την εφαρ-
μογή της μνημονιακής ρύθμισης 
που καταργούσε 6.700 οργανικές 
θέσεις, καθίσταται ανέφικτη η με-
τακίνηση αστυνομικών στον τόπο 
συμφερόντων τους.

04Σε ό,τι αφορά την προσφυ-
γή μας στο ΣτΕ για τα 

30χρόνια (χορήγηση εφάπαξ), θα 
υπάρξει παράσταση της Ομοσπον-
δίας σε εκδίκαση σχετικής προσφυ-
γής εκ μέρους συναδέλφων για το 
ίδιο θέμα στις 25/5/2015.

05Επανασύσταση της Δημοτι-
κής Αστυνομίας. Η Κυβέρ-

νηση προωθεί νομοθετική ρύθμιση 
για την επανασύστασή της με δυνα-
τότητα όμως να παραμείνουν στην 
Αστυνομία περίπου 350 πρώην δη-
μοτικοί αστυνομικοί. Πάγια θέση 
της Ομοσπονδίας ήταν και είναι 
όμως η ομοιογενής και επαγγελμα-
τικά διασφαλισμένη Ελληνική 
Αστυνομία. Τα λάθη των προηγού-
μενων Κυβερνήσεων είναι ανεπί-
τρεπτο να επαναλαμβάνονται σή-
μερα.

06Ψηφίστηκε το σχέδιο νόμου 
για την αντιμετώπιση της 

βίας, όπου υπάρχει πρόβλεψη διεύ-
ρυνσης της επιτροπής που θα λει-
τουργεί στην Διαρκή Επιτροπή 
Αντιμετώπιση Βίας ΔΕΑΒ. Ο Υφυ-
πουργός Αθλητισμού κ. Χαράλα-
μπος- Σταύρος Κοντονής κατά τη 
συνάντησή μας (06-03-2015) είχε 
ταχθεί υπέρ της θεσμοθέτησης της 
συμμετοχής της Ομοσπονδίας μας.

07Οχήματα. Παραστήκαμε 
στην τελετή παραλαβής 250 

οχημάτων και την εκκίνηση της λει-
τουργίας των Κινητών Αστυνομι-
κών Μονάδων, ενώ θέσαμε υπ' όψιν 
του Υπουργείου τα αιτήματα των 
Ενώσεων για πλήρη εκσυγχρονισμό 
του στόλου οχημάτων. Επίσης, με 
παρέμβασή μας στον Αναπληρωτή 
Υπουργό Εσωτερικών & Διοικητι-
κής Ανασυγκρότησης κ. Γεώργιο 
Κατρούγκαλο ζητήσαμε την απε-
μπλοκή των 314 οχημάτων του ΟΔ-
ΔΥ, που έχουν κατασχεθεί από την 
Ελληνική Αστυνομία από το 2012 
ώστε να αξιοποιηθούν από αυτήν.

08Για τα θεσμικά θέματα- αι-
τήματά μας, βούληση του 

Υπουργού αποτελεί η επίλυσή τους 
μέσω της υποβολής προτάσεων και 
της συμμετοχής μας στις υπηρεσι-
ακές επιτροπές. Ήδη, το Αρχηγείο 
ζήτησε να ορίσουμε και ορίσαμε 
εκπροσώπους μας στις αρμόδιες 
επιτροπές αναθεώρησης του Πει-
θαρχικού Δικαίου και της Εκπαί-

δευσης, ενώ ζητήθηκαν οι προτά-
σεις για την επιτροπή αναμόρφω-
σης του θεσμικού πλαισίου Κρίσε-
ων και Προαγωγών και του Κώδικα 
Μεταθέσεων.

09Ζητάμε την άρση των μνη-
μονιακών δεσμεύσεων έτσι 

ώστε να λειτουργήσουν πλήρως οι 
Αστυνομικές Σχολές Αστυφυλάκων 
και Αξιωματικών, αφενός με την 
εισαγωγή και των επιτυχόντων 
έτους 2014, αφετέρου δε με την προ-
κήρυξη νέων προσλήψεων το τρέ-
χον έτος, αποκαθιστώντας την εκ-
παιδευτική τάξη και δημιουργώ-
ντας τις αναγκαίες συνθήκες για 
την συνέχιση όχι μόνο της εκπαι-
δευτικής διαδικασίας, αλλά εν τέλει 
και της αστυνομικής αυτής καθ' 
αυτής λειτουργίας. Ένα σώμα το 
οποίο δεν ενισχύεται με νέο αίμα, 
είναι καταδικασμένο να παρουσιά-
σει αρνητικά συμπτώματα.

10Υποβάλλαμε προτάσεις - 
τροπολογίες α) στο Υπουρ-

γείο Δικαιοσύνης για την εξαίρεση 
των αστυνομικών από τη διαδικα-
σία του αυτόφωρου σε περίπτωση 
αποδράσεων, καθώς επίσης και για 
τη μη παρουσία των αστυνομικών, 
ως μαρτύρων στα Μονομελή Πλημ-
μελειοδικεία και β) στο Υπουργείο 
Εσωτερικών και Διοικητικής Ανα-
συγκρότησης για την κατάργηση 
της «αυτοδίκαιης αργίας».

11Η όξυνση του μεταναστευτι-
κού προβλήματος απασχολεί 

την Ομοσπονδία και τις Πρωτοβάθ-
μιες Ενώσεις της καθόσον για άλλη 
μια φορά καλείται η Αστυνομία να 
σηκώσει όλο το βάρος.

12Με αφορμή διάφορα δημοσι-
εύματα για τη διεκδίκηση 

των 176 ευρώ, εκ μέρους του Νομι-
κού Συμβούλου της Ομοσπονδίας 
κου Χάρη Μπουκουβάλα τονίστηκε 
ότι έχουν ενημερωθεί όλες οι ενδι-
αφερόμενες Πρωτοβάθμιες Ενώ-
σεις με αναλυτικούς πίνακες των 
στοιχείων και της δικαστικής πο-
ρείας κάθε αγωγής ώστε να έχουν 
πλήρη γνώση και να ενημερώνουν 
τα μέλη τους. Για όλες δε τις παρα-
πάνω δικαστικές ενέργειες, ουδε-
μία πρόσθετη οικονομική επιβά-
ρυνση έχει μέχρι σήμερα επιβληθεί 
στους ενάγοντες αστυνομικούς 
υπαλλήλους.

Τέλος, το ΔΣ, λαμβάνοντας υπό-
ψη του τα προβλήματα που αντιμε-
τωπίζει η νέα κυβέρνηση, σε συνδυ-
ασμό με τις προεκλογικές της δε-
σμεύσεις και τις ώριμες συνθήκες 
για την υλοποίησή τους, ανακοίνω-
σε ότι αν παρ' όλα αυτά, το προσε-
χές διάστημα δεν υπάρξει καταφα-
νής πρόοδος, στο πλαίσιο των εργα-
σιών του Γενικού Συμβουλίου των 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων (β' 10ημε-
ρο Μαΐου), θα τεθεί πλέον δημόσια 
η εκδήλωση αγωνιστικής δράσης 
με στοχευμένες ενέργειες για την 
ικανοποίηση του διεκδικητικού μας 
πλαισίου.  Όχι στη δουλοπρέπεια, 
ναι σε μια αξιοπρεπή ζωή στην υπη-
ρεσία των συμπολιτών μας, ζήτω η 
εργατική πρωτομαγιά, καταλήγει η 
ανακοίνωση του Διοικητικού μας 
Συμβουλίου.

Υποδεχόμενος τον Πρωθυ-
πουργό στο υπουργείο, ο 
Αναπληρωτής Υπουργός κ. 

Γιάννης Πανούσης αναφέρθηκε 
στους βασικούς άξονες και τη φι-
λοσοφία που διακατέχει την νέα 
κυβερνητική πολιτική για την 
αντιμετώπιση της εγκληματικότη-
τας και την κατοχύρωση της ασφά-
λειας με σεβασμό στα δικαιώματα 
των πολιτών.

Έθεσε δε κρίσιμα ερωτήματα 
όπως το «αν η Αστυνομία μπορεί 
πέραν του κοινωνικού ελέγχου να 
επιφορτιστεί και με την εδραίωση 
της δημοκρατικής νομιμότητας; 
Ίσως και με την εξασφάλιση της 
κοινωνικής συνοχής; Η Αστυνομία 
ως κοινωνική λειτουργία, αλλά και 
ως θεσμική λειτουργία, μπορεί να 

στοχεύσει στην προστασία και στη 
ρύθμιση της κοινωνικής τάξης, δη-
λαδή να εξασφαλίζει το χώρο 
άσκησης των δικαιωμάτων όλων 
μας; 

Η Ελληνική Αστυνομία έχει κα-
τανοήσει ότι η συλλογική δράση 
δεν αποτελεί παράγοντα διατάρα-
ξης της δημόσιας τάξης, αλλά κοι-
νωνική λειτουργία. Στο βαθμό που 
η Αστυνομία διευκολύνει την 
άσκηση των δημοκρατικών δικαι-
ωμάτων των πολιτών, η σχέση ανά-
μεσα σε αυτή και τους πολίτες θα 
βελτιωθεί». 

Στη συνέχεια έδωσε έμφαση στην 
εμπλοκή της αστυνομίας στην επι-
βολή της τάξης όταν αυτή διατα-
ράσσεται, στην κοινοτική αστυνό-
μευση και στον αστυνόμο της γειτο-

νιάς, τονίζοντας ότι  «τίποτε όμως 
δεν μπορεί να πετύχει αν δεν αλλά-
ξει το κοινωνικό προφίλ του αστυ-
νομικού, του έλληνα αστυνομικού». 
«Ο σύγχρονος αστυνομικός δεν 
παίζει κρυφτούλι με τους κλέφτες 
στη γωνιά της αλάνας ή της αυλής, 
αλλά έχει να αντιμετωπίσει την 
«αυτοκρατορία του εγκλήματος», το 
λεγόμενο «killer kapitalismus». 
Αναφέρθηκε δε στην αναγκαιότητα 
εκσυγχρονισμού της εκπαίδευσης 
και του πειθαρχικού δικαίου, στην 
συγκυρία που επιτρέπει τη συμφι-
λίωση της Αστυνομίας και της Κοι-
νωνίας και χαιρέτισε την εξαγγελία 
του Πρωθυπουργού για Μόνιμη 
Ειδική Κοινοβουλευτική Επιτροπή 
Δημοκρατικού Ελέγχου της Αστυ-
νόμευσης.

αντιμέτωπος ο αστυνομικός  
με τον «killer kapitalismus»
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Με μεγάλη επιτυχία πραγμα-
τοποιήθηκε (28-03-2015) η 
21Η τακτική γενική συνέ-

λευση της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ροδόπης.

Με κεντρικό μήνυμα «Ο ΕΠΙΜΕ-
ΝΩΝ ΝΙΚΑ», τη συνέλευση απασχό-
λησαν τα θεσμικά – οικονομικά – 
ασφαλιστικά προβλήματα του κλά-
δου μας, αλλά και αυτά σε τοπικό 
επίπεδο. Αναπτύχθηκαν προβλημα-
τισμοί ως προς το ερώτημα «Τί 
Αστυνομία θέλουμε και για ποιόν 
σκοπό την θέλουμε», για τις ανα-
γκαίες μεταρρυθμίσεις που θα πρέ-
πει να  εφαρμοστούν για τον εκδη-
μοκρατισμό της εσωτερικής  λει-
τουργίας της Αστυνομίας και για τη 
δημιουργία μιας Νέας Αστυνομίας, 
απαλλαγμένης από την γραφειο-
κρατία, τα ξένα προς την αποστολή 
της πάρεργα, με αναβαθμισμένο ρό-
λο και εκπαίδευση, εφοδιασμένη με 
τον απαραίτητο υλικοτεχνικό εξο-
πλισμό, ευέλικτη και αποτελεσμα-
τική ώστε να προσφέρει τις υπηρε-
σίες της στους συμπολίτες μας και 
να λειτουργεί ως προστάτης και 
υπερασπιστής των Συνταγματικά 
κατοχυρωμένων δημοκρατικών θε-
σμών, δικαιωμάτων και ελευθεριών, 
των ανθρωπίνων δικαιωμάτων των 
πολιτών, αλλά και των εργαζομένων 
σε αυτήν αστυνομικών.

Αναλυτική ενημέρωση έγινε για 
θέματα Οικονομικά και Μισθολογι-
κά από τον Αντιπρόεδρο Οικονομι-
κών της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. ΖΑΧΑΡΙΟΥ-
ΔΑΚΗ Αντώνιο και για θέματα 
ασφαλιστικά και συνταξιοδοτικά 
από τον Τμηματάρχη του 4ου Τμ. Δ/
νσης Οικονομικών Α.Ε.Α.  Αστυνο-
μικό Υποδιευθυντή κ. ΠΛΑΤΙΑ 

Κωνσταντίνο. Επίσης πραγματο-
ποιήθηκε ενημέρωση των μελών 
σχετικά με την πορεία της προσφυ-
γής της Ένωσης  και των μελών μας 
στο Ε.Δ.Δ.Α., η οποία είχε αποφασι-
σθεί ομόφωνα από το Δ.Σ. τον 
Οκτώβριο 2014 και ανατέθηκε στην 
Δικηγόρο Αθηνών κα. Ηλέκτρα Λή-
δα ΚΟΥΤΡΑ.

Επίσης, βραβεύθηκαν τα μέλη 
που συμμετείχαν στις κινητοποιή-
σεις - διαμαρτυρίες του έτους 2014, 
καθώς και τα μέλη της ομάδας ναρ-
κωτικών της Δ.Α. Ροδόπης για την 
υπηρεσιακή τους απόδοση.

Τις εργασίες της Γ.Σ. τίμησαν με 
την παρουσία τους μεταξύ άλλων ο 
πρόεδρος της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. ΦΩΤΟ-
ΠΟΥΛΟΣ Χρήστος, ο Ταμίας της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. ΜΠΑΚΑΡΑΣ Γρηγό-
ρης, ο Αναπληρωτής Ταμίας της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ κ. ΜΑΛΛΙΚΟΠΟΥΛΟΣ 
Κωνσταντίνος, ο πρόεδρος της 
Σ.Ε.Α.Υ. Ορεστιάδας κ. ΑΚΙΔΗΣ 
Ηλίας, ο πρόεδρος της Σ.Ε.Α.Υ. 
Αλεξανδρούπολης κ. ΤΣΙΑΚΙΡΗΣ 
Δημήτριος, ο Πρόεδρος της 
Σ.Κ.Α.Ν. Ξάνθης κ. ΧΑΤΖΗΑΝΤΩ-
ΝΙΟΥ Πέτρος, ο πρόεδρος της 
Ε.Α.Υ. Σερρών κ. ΒΑΚΙΡΤΖΗΣ Ιω-
άννης, ο πρόεδρος της Ε.Α.Υ. Δρά-
μας κ. ΠΙΤΣΙΚΟΓΛΟΥ Απόστολος, 
ο πρόεδρος της Ε.Α.Υ. Πιερίας κ. 
ΦΩΤΗΣ Δημήτριος, το μέλος της 
Ένωσης Αξιωματικών Ελληνικής 
Αστυνομίας Α.Μ.Θ. κ. ΒΑΣΙΛΕΙΑ-
ΔΗΣ Παναγιώτης, ο Γραμματέας 
του παραρτήματος Ροδόπης της Δι-
εθνούς Ένωσης Αστυνομικών 
(Ι.Ρ.Α.) κ. ΦΕΓΓΟΜΥΤΗΣ Δημήτρι-
ος, ο Επίτιμος Πρόεδρος της 
Σ.Ε.Α.Υ. Ορεστιάδας κ. ΔΗΜΟΥΤ-
ΣΗΣ Παντελής και ο πρώην πρόε-

δρος της Σ.Ε.Α.Υ. Αλεξανδρούπο-
λης κ. ΧΑΤΖΗΑΝΑΓΝΩΣΤΟΥ Κων-
σταντίνος. 

Το Ψήφισμα
Στο μακροσκελές ψήφισμα εκτός 
από τα πάγια θεσμικά και οικονομι-
κά μας αιτήματα διαλαμβάνονται 
τοπικού ενδιαφέροντος αιτήματα 
όπως:

Κάλυψη όλων των κενών οργανι-
κών θέσεων αστυνομικών.

Λειτουργία της ήδη ιδρυθείσας 
με  Π.Δ. αυτοτελούς Υπηρεσίας Με-
ταγωγών Δικαστηρίων στην έδρα 
της Δ.Α. Ροδόπης και επάνδρωσή 
της με προσωπικό προερχόμενο 
από άλλες Διευθύνσεις Αστυνομίας 
ως νεοϊδρυθείσα Υπηρεσία.

Άμεση μετεγκατάσταση των Περι-
φερειακών Υπηρεσιών  Α.Τ. Σαπών 

και Α.Τ. Φιλύρας, σε άλλους χώρους, 
διότι οι υφιστάμενοι είναι τελείως 
ακατάλληλοι και επισφαλείς.

Ολοκλήρωση όλων των έργων 
του Τμήματος Δοκίμων Αστυφυλά-
κων Κομοτηνής (Σκοπευτήριο, Γυ-
μναστήριο, Αμφιθέατρο, Στίβος μά-
χης κ.λ.π.), έργα που έχουν σχέση 
με την ποιότητα της εκπαίδευσης 
των Δοκίμων Αστυφυλάκων.

Αντικατάσταση του πεπαλαιωμέ-
νων οχημάτων (διαγραφή ακινητο-
ποιημένων οχημάτων λόγω ασύμ-
φορου της επισκευής τους) και υλι-
κοτεχνικού εξοπλισμού με νέο, που 
θα προσφέρει ασφάλεια στο Αστυ-
νομικό προσωπικό.

Ίδρυση και λειτουργία σκοπευτη-
ρίου στην έδρα της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Ροδόπης, κατ’ εφαρμο-
γή του Ν.3169/2003.

Δημιουργία ολοήμερου παιδικού 
σταθμού και κέντρου δημιουργικής 
απασχόλησης παιδιών, για τα τέκνα 
των Αστυνομικών, στην έδρα της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Ροδόπης.

Ίδρυση και λειτουργία Αστυνομι-
κού Σταθμού ή Αστυνομικού Τμή-
ματος Διαβατηριακού ελέγχου, με 
προσδιορισμό ικανού αριθμού ορ-
γανικών θέσεων για την εύρυθμη 
λειτουργία της Υπηρεσίας και στε-
λέχωσή της με τη διαδικασία της 
νεοϊδρυθείσας υπηρεσίας με πα-
ράλληλη μεταφορά της σε κατάλλη-
λο σημείο εντός Ελληνικού εδά-
φους ώστε ο έλεγχος να είναι ασφα-
λέστερος για τους πολίτες αλλά και 
για τους αστυνομικούς, οι οποίοι 
αυτήν τη στιγμή όντας άοπλοι εκτί-
θενται σε υπαρκτό και πραγματικό 
κίνδυνο.

Με επιτυχία πραγματοποιή-
θηκε η τακτική  αιμοδοσία 
της Ένωσης Αστυνομι-

κών Λάρισας υπέρ της Τράπεζας 
Αίματος της ΕΛ.ΑΣ.Η ανταπόκριση 
των συναδέλφων υπήρξε για ακόμη 
μια φορά θετική, με αποτέλεσμα να 
συγκεντρωθούν περίπου 70 μονά-
δες αίματος.    

«Το Σωματείο μας διοργανώνει 
δύο (2) τακτικές αιμοδοσίες, τη μια 
κάθε Οκτώβριο τιμώντας την εορτή 
του Προστάτη Αγίου μας και την 
άλλη πριν την εορτή του Πάσχα. 
Ανάλογα δε με τις ανάγκες και μετά 
από αίτημα του τοπικού Κέντρου 
Αιμοδοσίας, διοργανώνει και έκτα-
κτες αιμοδοσίες. Συνολικά προσφέ-
ρουμε στη τράπεζα αίματος του 
Σώματος 200 και πλέον μονάδες 

αίματος κατ’ έτος.
Ευχαριστούμε το προσωπικό της 

κινητής μονάδας αιμοληψίας του 
Γενικού Νοσοκομείου Λάρισας για 
την άψογη, πολυετή, συνεργασία 
μας, καθώς και όλους τους συνα-
δέλφους οι οποίοι αφιέρωσαν δέκα 
λεπτά από το χρόνο τους δίνοντας 
ζωή με το αίμα τους. 

Κάνουμε έκκληση  σε όσα  μέλη 
του Σωματείου και  συμπολίτες  μας 
δεν έχουν δώσει αίμα, να γίνουν 
άμεσα εθελοντές αιμοδότες, προ-
σφέροντας το πολύτιμο αυτό αγαθό 
στο συνάνθρωπο τους!», τονίζουν οι 
συνάδελφοι στο ευχαριστήριο μή-
νυμά τους.

Η Ένωση, με έγγραφό της καταγ-
γέλλει την διοίκηση για τις ευθύνες 
της, όσον αφορά  τα υπάρχοντα 

ακατάλληλα οχήματα μεταγωγών, 
καλεί τους οδηγούς εφόσον διαπι-
στώνουν πρόβλημα να μεταβαί-
νουν στο συνεργείο με στόχο την 
τήρηση των κανόνων ασφαλείας, 
ενώ καλεί και τον Εισαγγελέα Πρω-
τοδικών Λάρισας για τις δικές του 
ενέργειες.

Δωρεά
Η Ένωση, τέλος, εκφράζει τις θερμές 
της ευχαριστίες στον πρόεδρο της 
εταιρείας SOUKOSROBOTS.SA κ.
Κων/νο ΣΟΥΚΟ, για την άμεση αντα-
πόκριση και επαφή με το προεδρείο 
της που είχε ως αποτέλεσμα τη δω-
ρεά ενός αυτ/του τύπου 4x4 στη Δ.Α. 

Λάρισας/Ο.Π.Κ.Ε., επιβεβαιώνοντας 
την έμπρακτη στήριξη της εταιρείας 
στο μάχιμο αστυνομικό. Το σωμα-
τείο συνεχίζει την προσπάθειά του 
για την καλυτέρευση των συνθηκών 
εργασίας των συναδέλφων, προς 
όφελος των προσφερομένων υπηρε-
σιών προς τους πολίτες.

αιμοδοσία της ΕασΥ 
λάρισας

Ο επιμένων νικά
Η Γενική συνέλευση της Ροδόπης επικαιροποίησε 
την αγωνιστική πορεία του σωματείου
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Με αφορμή τη συμπλήρωση 
20 χρόνων από την ίδρυσή 
της,  η Ένωση Αστυνομι-

κών Υπάλληλων Κοζάνης, πραγ-
ματοποίησε ημερίδα (26/03/2015), 
στο Αστυνομικό Μέγαρο Κοζάνης 
για τιμήσει τα ιδρυτικά μέλη και 
τους διατελέσαντες προέδρους και 
γενικούς γραμματείς της. 

Όπως ανακοίνωσε, «σε ένα ιδιαί-
τερα συγκινησιακό κλίμα, τα τιμώ-
μενα πρόσωπα μας περιέγραψαν 
διαχρονικά τον αγώνα που έκαναν 
για να χτίσουν το οικοδόμημα αυτό, 
που όπως χαρακτηριστικά ανέφε-
ραν, ήταν ένας άθλος της εποχής. 
Μας μετέφεραν τους φόβους και 
τις αγωνίες τους, αλλά και τις πιέ-
σεις που δέχθηκαν για να εγκατα-
λείψουν την προσπάθεια. Η ιδέα, 
όμως, έγινε πραγματικότητα και 
έτσι την 26 Μαρτίου 1995 ιδρύθηκε 
η  Ένωση Αστυνομικών Υπάλληλων 
Κοζάνης».  Στις ομιλίες τους, ο πρό-
εδρος της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, οι διατελέσαντές 
πρόεδροι και οι υπόλοιποι προσκε-
κλημένοι, αφού έκαναν μια σύντο-
μη ιστορική αναδρομή, στάθηκαν 
στα επιτεύγματα της Ένωσης που 
καταμαρτυρούν με τον καλύτερο 
τρόπο το λόγο της ύπαρξής της. 

Στα ιδρυτικά μέλη και στους δια-
τελέσαντες Προέδρους και Γενι-
κούς Γραμματείς απονεμήθηκαν 
αναμνηστικοί τιμητικοί έπαινοι για 
την προσφορά τους. 

Με την παρουσία τους τίμησαν 
την εκδήλωση ο Πρόεδρος της 
ΠOΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος, ο 
Γεν. Γραμματέας της Ένωσης Αξι-
ωματικών Δυτικής Μακεδονίας 
Αστυνομικός Υποδιευθυντής κ. 
Θεόδωρος ΚΕΡΑΜΑΣ, ο Γενικός 

Περιφερειακός Αστυνομικός Διευ-
θυντής Δυτικής Μακεδονίας κ. Δη-
μοσθένης ΧΡΗΣΤΟΥ, Αστυνομι-
κός Διευθυντής της Δ.Α. Κοζάνης κ. 
Ιωάννης ΒΑΚΟΥΦΤΣΗΣ,  ο Πρόε-
δρος της  MERGEFIELD "ΘΕΣΗ" 
Ένωσης Υπαλλήλων Πυροσβεστι-
κού Σώματος Δυτικής Μακεδονίας 

κ. Παναγιώτης ΑΝΔΡΕΟΠΟΥΛΟΣ, 
ο Πρόεδρος της Ένωσης Αξ/κών 
Πυροσβεστικού Σώματος Δυτικής 
Μακεδονίας Πυραγός κ. Χρήστος 
ΤΣΑΝΑΚΤΣΙΔΗΣ, η Πρόεδρος του 
τοπικού τμήματος της Ι.P.A Αστυ-
νόμος Β’ κα Φωτεινή ΡΩΜΑ και 
Αντιπρόσωπος του Συλλόγου Απο-

στράτων Σωμάτων Ασφαλείας Κο-
ζάνης.

Καλό σου ταξίδι φίλε Βασίλη
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Κοζάνης εξέδωσε ανακοίνω-
ση για μια ακόμα τραγική απώλεια 
συναδέλφου μας εν ώρα καθήκο-
ντος. Ο Βασίλης, ένας 45χρονος 
υπαρχιφύλακας, πατέρας δυο παι-
διών, αισθάνθηκε άσχημα κατά τη 
διάρκεια επεισοδίου σε μπαρ της 
πόλης, όπου τελικά τον πρόδωσε η 
καρδιά του. 

Το ΔΣ τον συνόδευσε στην τελευ-
ταία του κατοικία, στο Καλονέρι Κο-
ζάνης, εκφράζοντας την βαθιά του 
θλίψη για το τραγικό συμβάν και τα 
θερμά του συλλυπητήρια στην οικο-
γένεια του άτυχου συναδέλφου.

« Ένας χαμογελαστός συνάδελ-
φος που άφησε την τελευταία του 
πνοή κατά την ώρα του καθήκο-
ντος. Σε όλη του την υπηρεσιακή 
καριέρα τον διέκρινε το ήθος, ο 
υπηρεσιακός ζήλος και η αυταπάρ-
νηση. Πάντα στην πρώτη γραμμή, 
έσπευδε να βοηθήσει και να δώσει 
λύσεις στα καθημερινά προβλήμα-
τα των συνανθρώπων του με την 
χαρακτηριστική ευγένεια που τον 
διέκρινε. Δυστυχώς, το στρες και το 
άγχος της δουλειάς μας, το κυλιό-
μενο ωράριο και γενικότερα οι κα-
κές συνθήκες εργασίας επηρεάζουν 
την υγεία, την προσωπική αλλά και 
την οικογενειακή ζωή του κάθε 
αστυνομικού. Επιτέλους κάποια 
στιγμή η πολιτεία θα πρέπει να δώ-
σει προσοχή στον άνθρωπο-αστυ-
νομικό που δίνει και τη ζωή του για 
να προστατέψει τους πολίτες αυτής 
της χώρας», τόνισε το σωματείο με 
ανακοίνωσή του.

Με την ελπίδα ότι επί των 
ημερών του θα επιτευχθεί 
η μεταστέγαση των Υπη-

ρεσιών της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Γρεβενών, η τοπική Ένω-
ση με έγγραφό της προς τον νέο 
υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 
επανήλθε στο σοβαρό αυτό αίτημα, 
του οποίου η λύση αποτελεί πέραν 
όλων των άλλων, ζήτημα αξιοπρέ-
πειας για την παρουσία μας στην 
τοπική κοινωνία. Η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Γρεβενών 
τον καλεί να επισκεφθεί την Α.Δ. 
και να συμβάλλει στο να εξευρεθεί 
λύση:

«Οι Υπηρεσίες Έδρας της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Γρε-
βενών στεγάζονται επί μισθώ-
σει εδώ και πολλά χρόνια σε δύο 
διαφορετικά κτίρια (το ένα πα-
ραπέμπει σε τριτοκοσμική χώ-

ρα) που προφανώς δεν πληρούν 
καμία από τις προδιαγραφές 
λειτουργίας μιας σύγχρονης 
αστυνομικής υπηρεσίας η 
οποία μάλιστα καλείται να δια-
χειριστεί και άκρως επικίνδυ-
νους ποινικούς κρατουμένους 
των φυλακών Γρεβενών.

Πέραν αυτών, η παλαιότητα των 
εγκαταστάσεων σε συνδυασμό με 
την συνεχόμενη πολυήμερη κρά-
τηση αποφυλακισθέντων αλλοδα-
πών από το Κατάστημα Κράτησης 
Γρεβενών προκειμένου αυτοί απε-
λαθούν από τη χώρα, επιβάρυνε 
σημαντικά τις συνθήκες υγιεινής, 
κράτησης και λειτουργίας των 
Υπηρεσιών. Αποτέλεσμα αυτής της 
κατάστασης είναι να ζούμε και να 
εργαζόμαστε σε άθλιες συνθήκες, 
μέσα σε «λιμνάζοντα ακάθαρτα 
ύδατα, δυσοσμία και αποπνιχτική 

ατμόσφαιρα» σε «οίκημα που δεν 
προσφέρεται για τις ανάγκες στέ-
γασης της Υπηρεσίας καθώς οι 
συνθήκες διαβίωσης δεν είναι κα-
τάλληλες από υγειονομικής πλευ-
ράς», όπως αναφέρει χαρακτηρι-
στικά η ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΥΓΕΙΑΣ & 
ΠΡΟΝΟΙΑΣ Π.Ε. ΓΡΕΒΕΝΩΝ στη 
σχετική αυτοψία της στο χώρο των 
κρατητηρίων μήπως και γίνουμε 
επιτέλους πιστευτοί από τους ιθύ-
νοντες, μιας και μέχρι σήμερα φαί-
νεται ότι απευθυνόμασταν σε ώτα 
μη ακουόντων .

Το οξύμωρο είναι ότι  η Αστυνο-
μική Διεύθυνση Γρεβενών κατα-
βάλει μισθώματα σε ιδιώτες ενώ 
διαθέτει στην ιδιοκτησία της:

01 Ιδιόκτητο οικόπεδο στο κέ-
ντρο της πόλης, όπου το 

2008 είχε αποφασισθεί να κατα-
σκευαστεί νέο αστυνομικό μέγαρο 

με τη διαδικασία του προγράμμα-
τος ΣΔΙΤ, ενέργεια που δεν τελε-
σφόρησε, λόγω δικαστικής διαμά-
χης με ιδιώτη, η οποία εν τέλει 
έληξε ξεκάθαρα υπέρ του Δημοσί-
ου,

02 Παραχωρηθείσα από το 
2012 έκταση του Υπουργεί-

ου Αγροτικής Ανάπτυξης/ΟΓΕΕΚΑ 
«ΔΗΜΗΤΡΑ» εμβαδού 7.500 τ.μ. με 
εγκαταλελειμμένες κτιριακές 
εγκαταστάσεις 1.500 τ.μ. για τις 
οποίες είχε εξασφαλισθεί χρημα-
τοδότηση για τη μετεγκατάσταση 
των υπηρεσιών μας ύψους 
900.000 ΕΥΡΩ από το Πρόγραμμα 
Δημοσίων Επενδύσεων (Αρ. Πρωτ. 
700/ΔΕ-10598 από 05-01-2012 ΔΙ-
ΕΥΘΥΝΣΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΠΕΝΔΥ-
ΣΕΩΝ/ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 
ΑΔΑ: ΒΟΝΥΦ-Π86), η οποία, όμως, 
ούτε αυτή τελεσφόρησε, λόγω της 

μεταφοράς του κονδυλίου στην 
κατασκευή του «φράχτη» του 
Έβρου,

03 Τις εγκαταστάσεις του 
Τμήματος Δοκίμων Αστυ-

φυλάκων Γρεβενών, το οποίο βρί-
σκεται σε αναστολή λειτουργίας 
και

04 Ημιτελές νεόδμητο κτίριο 
εμβαδού 3.000 τ.μ. το 

οποίο προορίζονταν για νέους κοι-
τώνες του Τ.Δ.Α. ΓΡΕΒΕΝΩΝ, πλην 
όμως δεν ολοκληρώθηκε λόγω έλ-
λειψης κονδυλίων στο οποίο με 
κατάλληλη διαμόρφωση μπορεί να 
στεγαστούν όλες οι υπηρεσίες της 
Δ.Α ΓΡΕΒΕΝΩΝ, δυστυχώς όμως 
το Ελληνικό Δημόσιο επιλέγει να 
καταβάλει μισθώματα σε ιδιώτες 
για άκρως ακατάλληλες κτιριακές 
υποδομές η ύπαρξη των οποίων 
δεν τιμά κανέναν.

Καραμπινάτο σκάνδαλο η μη μεταστέγαση
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Γρεβενών καλεί τον υπουργό να επισκεφθεί την Α.Δ. Γρεβενών

ΠρΟΣφερΑν 
ΤρΟφιμΑ
Με μια κίνηση συμβολικού χα-
ρακτήρα η Ένωση Αστυνομι-
κών Υπαλ-
λήλων Νο-
μού Λασιθί-
ου έστειλε 
τ ι ς  ε υ χ έ ς 
της για Κα-
λό Πάσχα 
και Καλή Ανάσταση σε όλο τον 
κόσμο και ειδικά σε εκείνους 
που λόγω οικονομικών δυσχε-
ρειών δυσκολεύονται να αντε-
πεξέλθουν στις ανάγκες της 
καθημερινότητας.

Σύμφωνα με δημοσίευμα της 
εφημερίδας «Ανατολή», μέλη 
της Ένωσης επισκέφθηκαν το 
Κοινωνικό Παντοπωλείο Ιερά-
πετρας και αντίστοιχες δομές 
σε Άγιο Νικόλαο και Σητεία 
προσφέροντας τρόφιμα για τις 
ανάγκες των δικαιούχων.

«Θέλαμε μέσα από τη δράση 
μας αυτή ειδικά τις άγιες ημέ-
ρες που διανύουμε να βρεθούμε 
κοντά στον συνάνθρωπό μας 
που περνά δυσκολίες. Ως υπη-
ρεσία είμαστε κοντά στους αν-
θρώπους αυτούς τόσο στο πλαί-
σιο της εργασίας μας, όσο και 
ανθρώπινα. Γιατί πολλές φορές 
οι αστυνομικοί είναι εκείνοι 
που λόγω και της φύσης της 
δουλειάς τους συμπαραστέκο-
νται σε διάφορες δύσκολες κα-
ταστάσεις που βιώνουν συνάν-
θρωποί μας. Βιώνουμε δηλαδή 
εκ των έσω τα προβλήματα της 
κοινωνίας και προσπαθούμε 
μέσα από τον καθημερινό μας 
αγώνα και την προσπάθειά μας 
να βοηθήσουμε για το κοινωνι-
κό καλό», ανέφερε ο Πρόεδρος 
κ. Ηλίας Νταραράς.

Τιμήθηκαν οι πρωτοπόροι
Εκδήλωση για τα 20χρονα της ΕΑΣΥ Κοζάνης
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Εθιμοτυπική επίσκεψη στον 
Υπαρχηγό του Σώματος Αντι-
στράτηγο κ. Τσουβάλα Κων-

σταντίνο πραγματοποίησαν οι πρό-
εδροι των σωματείων Νοτ/κής Αττι-
κής κ. Καλλιακμάνης  Γεώργιος, 
της Δυτικής Αττικής κ. Κουμπούλης 
Αθανάσιος και ο Αντιπρόεδρος Βορ/
κής Αττικής κ. Μανιάτης Παντελής.

Αφού τον συγχάρηκαν και του ευ-
χήθηκαν καλή δύναμη στα καινούρ-
για  του καθήκοντα, συζήτησαν μαζί 
του σφαιρικά, ζητήματα που απασχο-
λούν τις τρεις Ενώσεις (συνενώσεις 
Υπηρεσιών, Ιατροί εργασίας, περιπο-
λικά, λέσχες κτλ).

Ο Υπαρχηγός κατέθεσε τις από-
ψεις του για όλα τα θέματα και διαβε-
βαίωσε τα προεδρεία ότι σε κάθε ζή-
τημα που είναι δυνατό να προάγει, 
αλλά και να εξελίξει το θεσμό της 
Αστυνομίας, καθώς και να δημιουρ-
γήσει τις προϋποθέσεις αυτές που θα 
λειτουργήσουν ως εχέγγυο για την 
αναβάθμιση του ρόλου της Αστυνομί-
ας, όσον αφορά την προστασία του 
πολίτη, θα σταθεί συμμέτοχος, απο-
ζητώντας τη συνεργασία του συνδι-
καλιστικού κινήματος, σύμφωνα 
φυσικά με τη στρατηγική που χαράσ-
σει ο Αρχηγός του Σώματος, αλλά και 
η Πολιτική Ηγεσία.

«Εμείς συμφωνώντας απόλυτα, θε-
ωρούμε ότι το επιθυμητό αποτέλε-
σμα μπορεί να πραγματωθεί μόνο σε 
συνεργασία με την Πολιτική και Φυ-
σική Ηγεσία, καταθέτοντας προτά-
σεις και αναζητώντας λύσεις με γνώ-
μονα το υπηρεσιακό συμφέρον αλλά 
και την αποτελεσματικότητα του ορ-
γανισμού της Ελληνικής Αστυνομίας, 
ενισχύοντας το ρόλο της για την προ-
στασία του πολίτη», τονίζοντας με 
κοινή τους ανακοίνωση.

Εξάλλου, η Ένωση Νοτ/κης Αττι-

κής, στις 3/04/2015, συναντήθηκε με 
συναδέλφους στο Τμήμα Αλλοδαπών 
Νοτ/κής Αττικής, στο Τμήμα έκδοσης 
διαβατηρίων Ελληνικού, στο Τμήμα 
Ασφαλείας και Τμήμα Τάξης Ελληνι-
κού και στα Κρατητήρια Ελληνικού. 
Στο Τμήμα Αλλοδαπών, η υπηρεσία 
εκδίδεται σε εβδομαδιαία βάση πα-
ρότι από την οργανική δύναμη η μισή 
είναι αποσπασμένη σε άλλες υπηρε-
σίες αλλά και σε τακτά χρονικά δια-
στήματα από την παρούσα δύναμη 
ενισχύονται και άλλες υπηρεσίες για 
έκτακτες ανάγκες. Ομοίως, η έκδοση 
της εβδομαδιαίας υπηρεσίας τηρεί-
ται σύμφωνα με το Π.Δ. 173/2013 στα 
κρατητήρια καθώς και στην Υπηρε-
σία έκδοσης Δ/ριων Ελληνικού.

Στο Τμήμα Ελληνικού, όπως μας 
τόνισε ο υποδιοικητής, γίνονται προ-

σπάθειες να εκδοθεί η Υπηρεσία σε 
εβδομαδιαία βάση, αν και σε αυτό δεν 
συνηγορεί η έλλειψη προσωπικού 
καθώς και τα μέτρα της τελευταία 
στιγμής. Εμείς αναμένουμε να ξεπε-
ραστούν οι δυσκολίες και η Υπηρεσία 
να ανακοινώνεται κανονικά όπως 
προβλέπεται. 

Στην Υποδιεύθυνση Ασφαλείας  
Νοτιανατολικής Αττικής, καθώς και 
στο Τμήμα Ασφαλείας Ελληνικού, τα 
πράγματα δεν είναι τόσο ρόδινα, διό-
τι όπως γνωρίζουμε έχει δοθεί βαρύ-
τητα στην αστυνόμευση, όμως η 
Ασφάλεια που είναι επιφορτισμένη 
με ένα πολυδιάστατο αντικείμενο 
έχει αφεθεί κυριολεκτικά στο έλεος 
της τύχης της. Δεν είναι δυνατόν οι 
συνάδελφοι που εκτελούν Υπηρεσία 
στο Τμήμα Ασφαλείας Ελληνικού, να 

μεταβαίνουν με δικό τους όχημα ή με 
τα μέσα μαζικής μεταφοράς σε άλλα 
τμήματα Ασφαλείας, πολλές φορές 
απομακρυσμένα, προκειμένου να 
παραλάβουν όχημα, διότι τα υπηρε-
σιακά οχήματα είναι είδος προς εξα-
φάνιση. Επίσης είναι εντελώς απάν-
θρωπο να εκτελούν υπηρεσία πολλές 
των περιπτώσεων δύο συνεχόμενων 
νυκτερινών χωρίς αδιάθετο, όταν μά-
λιστα το πλαφόν των νυκτερινών 
ωρών εργασίας έχει σαν αποτέλεσμα 
σε πολλές περιπτώσεις να εργάζονται 
νύχτα χωρίς να αμείβονται. Φυσικά 
θύματα αυτής της κατάστασης δεν 
είναι μόνο οι εργαζόμενοι αστυνομι-
κοί αλλά και οι διοικητές των Υπηρε-
σιών που διατάσσονται να διαθέσουν 
σε νυχτερινή υπηρεσία το προσωπι-
κό τους, κατά παράβαση των Π.Δ. και 

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΘΕΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΔΙΩΤΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  ΚΑΛΕΥΡΑΣ ΑΛΕ-
ΞΑΝΔΡΟΣ
Α΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΤΣΑΪΡΙΔΗΣ ΘΕΟΔΩ-
ΡΟΣ 
Β΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ & ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΚΕΝΤΡΙΚΟΥ 

ΤΟΜΕΑ: ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ
ΑΝΑΠΛ. ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ & ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ 

ΑΝΑΤΟΛΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ: ΚΛΕΑΝΗΣ ΒΑΣΙ-
ΛΕΙΟΣ
ΤΑΜΙΑΣ: ΔΟΛΜΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ & ΑΝΑΠΛ. ΔΗΜΟ-

ΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ: ΜΑΖΝΕΪΚΟΣ ΙΩΑΝ-
ΝΗΣ
ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΤΑΜΙΑΣ, ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΗΜ. ΣΧΕ-

ΣΕΩΝ & ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΥΤΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ: ΧΑ-
ΤΖΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ

ΜΕΛΗ: ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, 
ΔΕΛΗΓΙΩΡΓΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΠΑΠΑ-
ΔΑΚΗΣ ΘΕΟΦΙΛΟΣ, ΦΡΑΝΤΖΕΣΚΑ-
ΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ, ΦΕΤΚΟΣ 
ΣΤΑΥΡΟΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νικόλαος ΙΜΒΡΟΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ελευθέριος ΘΕΟ-
ΤΟΚΗΣ
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Χαράλαμπος ΒΑΡΝΙ-
ΔΗΣ
ΤΑΜΙΑΣ: Χαριζάνης ΣΚΑΡΤΟΥΛΗΣ
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Αθανάσιος 
ΜΠΑΝΑΒΕΛΟΣ
ΜΕΛΗ: Ελένη ΓΚΙΟΥΖΕΛΗ, Νικόλαος 
ΣΠΑΝΟΣ

ΕΝΩΣΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ N. ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΝΔΡΟΥΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑ-
ΝΟΥΗΛ
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΡΥΠΙΔΗΣ ΤΣΑ-
ΜΠΙΚΟΣ
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΜΠΕΛΕΝΙΩΤΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ  
 ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ 
ΞΕΝΟΦΩΝ 
 ΤΑΜΙΑΣ:ΚΑΡΓΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ
ΜΕΛΗ: ΣΕΡΑΦΕΙΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, 
ΠΑΡΘΕΝΗΣ ΠΑΣΧΑΛΗΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΑΡΤΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δημήτριος ΑΠΟΤΟΡΗΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Σωτήριος ΣΓΩ-
ΡΑΣ 
Α ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θωμάς ΓΕΡΟΚΩΣΤΑΣ

Β ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νικόλαος ΤΣΙΡΟ-
ΓΙΑΝΝΗΣ
ΤΑΜΙΑΣ: Χρήστος ΣΙΜΟΣ
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Κωνσταντί-
νος ΒΛΑΧΟΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΧΑΝΙΩΝ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΞΕΝΙΚΑΚΗ Μαρία 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΕΡΙΓΚΛΙΤΣΗΣ Χρή-
στος 
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ :ΜΠΟΥΜΠΟΥΡΑΣ 
Στυλιανός
ΤΑΜΙΑΣ :ΣΚΑΛΙΔΑΚΗΣ Δημοσθένης 
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ :ΣΚΑΛΙΔΑ-
ΚΗΣ Δημοσθένης 
ΜΕΛΗ: ΜΑΡΚΑΝΤΩΝΑΚΗΣ Ευτύχιος, 
ΞΑΝΘΟΥΔΑΚΗΣ Νικόλαος, ΚΑΛΟ-
ΓΕΡΑΚΗΣ Σταμάτιος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΠΕΛΛΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΥΛΙΔΗΣ Ευστάθιος
Α΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΠΑΚΑΡΜΕΖΗΣ 
Πέτρος
Β΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΓΙΟΥΡΟΥΚΗΣ Βασί-
λειος
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  ΚΟΤΖΑΜΑΝΙ-
ΔΗΣ Γεώργιος
ΑΝΑΠΛ. ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΟΖΑΡΛΗΣ 
Γεώργιος 
ΤΑΜΙΑΣ: ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ Βασί-
λειος
ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΤΑΜΙΑΣ: ΤΣΟΜΠΑΝΙΔΟΥ 
Κυριακή
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ 
Ιωάννης
ΜΕΛΟΣ: ΣΠΥΡΙΔΗΣ Ανδρέας

Εθιμοτυπική επίσκεψη  
στον υπαρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.
Η Ένωση Νοτιοανατολικής Αττικής συνεχίζει τις επισκέψεις στις Υπηρεσίες

Τα νέα Διοικητικά συμβούλια

των Υπουργικών αποφάσεων. 
Εμείς ενημερώνουμε για ακόμη 

μια φορά ότι την ευθύνη για τις παρα-
βιάσεις του ωραρίου την έχουν οι δι-
ατάσσοντες και οι υπογράφοντες και 
φυσικά η Ένωσή μας σε περίπτωση 
διεκδικήσεων, θα σταθεί με το νομικό 
της σύμβουλο δίπλα στους συναδέλ-
φους που θίγονται από αυτή την κα-
τάσταση. Όσον αφορά την έλλειψη 
οχημάτων, αναμένουμε την ενίσχυση 
των Υπηρεσιών, από τα συμβατικά 
αυτοκίνητα που όπως ανακοινώθηκε 
από τα ΜΜΕ αφαιρέθηκαν από διά-
φορους ευπαθείς στόχους, όμως σε 
καμία περίπτωση δεν τα είδαμε μέχρι 
τώρα να καταλήγουν στα τμήματα 
ασφαλείας, σημειώνει το σωματείο 
στην ανακοίνωσή του.

Η χοροεσπερίδα
Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιή-
θηκε ο πρώτος  ετήσιος χορός της 
Ένωσης Νοτ/κής Αττικής την 
30/03/2015 στο Posidonio Music Hall. 
H Ένωση εκφράζει τις ευχαριστίες 
της στον επιχειρηματία κ. Κοντό-
πουλο Βασίλειο, που μετά την δια-
μεσολάβηση του Μαρίνου Κακαβά, 
προσέφερε την επιχείρησή του, με 
πολύ χαμηλό αντίτιμο εισιτηρίου και 
χωρίς καμία   επιβάρυνση για την 
Ένωση, για  να διασκεδάσουν τα μέλη 
της και οι καλεσμένοι τους.

Αφού ο Γενικός Γραμματέας της 
Ένωσης Κορκόβελος Σπυρίδων κα-
λωσόρισε τους προσκεκλημένους, ο 
Πρόεδρος Καλλιακμάνης  Γεώργιος 
τόνισε ότι η διασκέδαση είναι απα-
ραίτητο συστατικό στη ζωή κάθε αν-
θρώπου και ειδικότερα για τους 
Αστυνομικούς, που χρειάζονται απο-
φόρτιση εξαιτίας του στρεσoγόνου  
επαγγέλματός τους. Την εκδήλωση 
τίμησαν με την παρουσία τους εκ-
πρόσωποι της Ηγεσίας και του συν-
δικαλιστικού μας κινήματος.

Τέλος, η Ένωση συμμετείχε στην 
εθελοντική δράση για την προστασία 
του Υμηττού, που διοργάνωσε ο Δή-
μος Γλυφάδας μαζί με το Let’s do it 
Greece (δράση για την προστασία του 
περιβάλλοντος και την οικολογική 
ευαισθητοποίηση των δημοτών της 
Γλυφάδας). 
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Το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ν. Πέλλας συναντήθηκε με 

τον Γενικό Περιφερειακό Διευθυ-
ντή Κεντρικής Μακεδονίας Υπο-
στράτηγο κ. Μπαντουβάκη Νικό-
λαο, στο γραφείο του στην Θεσσα-
λονίκη, προκειμένου να του μετα-
φέρει τα συγχαρητήρια και τις 
ευχές του αστυνομικού προσωπι-
κού που υπηρετεί στις Υπηρεσίες 
της Δ.Α. Πέλλας, για την προαγωγή 
και την ανάληψη των νέων του κα-
θηκόντων, αλλά και να του επιση-
μάνει τα ζητήματα που απασχο-
λούν τα μέλη μας.

«Ο κ. Γενικός, ο οποίος υπηρέτη-
σε επί σειρά ετών σε Υπηρεσίες της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Πέλλας, 
έχει πλήρη και σαφή εικόνα για την 
κατάσταση που επικρατεί, γι’ αυτό 
και το Προεδρείο ζήτησε την συν-
δρομή του για την ορθολογική και 
λελογισμένη μετακίνηση της δι-
μοιρίας στο πλαίσιο της ίσης μετα-
χείρισης, σε συνάρτηση με την ανα-
λογία προσωπικού που διαθέτει 
κάθε Διεύθυνση Αστυνομίας της 
αρμοδιότητάς του, την μείωση των 
αποσπασμένων δυνάμεων στην 
Ανατολική Μακεδονία και Θράκη, 

την ενίσχυση της Διεύθυνσής μας 
με αστυνομικούς που επιθυμούν 
να αποσπαστούν σε αυτήν λόγω 
της μεγάλης έλλειψης προσωπι-
κού στην οποία βρισκόμαστε, την 
υποβάθμιση της υλικοτεχνικής 
υποδομής λόγω στέρησης κονδυλί-
ων(παλαιότητα περιπολικών-συ-
ντήρησής τους κ.λ.π.), αλλά και για 
την τήρηση των Κανονισμών που 
αφορούν τα εργασιακά δικαιώμα-
τα των αστυνομικών. Δήλωσε δε, 
ότι στο μέτρο των δυνατοτήτων και 
αρμοδιοτήτων του θα συμβάλλει 
στην αντιμετώπιση των προβλημά-
των που του τέθηκαν με στόχο την 
προαγωγή του δημοσίου συμφέρο-
ντος μέσω ενός καλού και αποτε-
λεσματικού εσωτερικού κλίματος 
λειτουργίας των Υπηρεσιών, επι-
σημαίνοντας την ανάγκη συνέχι-
σης της αμοιβαίας και εποικοδο-
μητικής συνεργασίας με την Ένω-
σή μας». 

Συνάντηση με 
τον Αστυνομικό 
Διευθυντή της 
Δ.Α. Αλεξαν-
δρούπολης
Τη  Μεγάλη Δευτέρα, 6 
απριλίου 2015, το Δ.σ. της 
συνδικαλιστικής Ένωσης 
αστυνομικών Υπαλλήλων 
αλεξανδρούπολης 
πραγματοποίησε συνάντηση με 
τον αστυνομικό Διευθυντή της 
Δ.α. αλεξανδρούπολης  κ.  
ΚοΥΤοΥΖο παναγιώτη.
«αφού καλωσορίσαμε τον νέο 
αστυνομικό  Διευθυντή, του 
ευχηθήκαμε καλή δύναμη και 
επιτυχία στο έργο του. από την 
πλευρά μας τον ενημερώσαμε 
για όλα τα τρέχοντα ζητήματα 
που απασχολούν το προσωπικό 
της Δ.α. αλεξανδρούπολης, 
καθώς και για τις όποιες 
ελλείψεις σε υλικοτεχνική 
υποδομή.  από την πλευρά του 
έδειξε ήδη κατατοπισμένος για 
όλα τα ζητήματα, 
αναγνωρίζοντας την 
ιδιαιτερότητα της περιοχής. 
Μας διαβεβαίωσε ότι θα είναι 
«μπροστάρης και αρωγός» σε 
οποιοδήποτε θέμα και αν 
προκύψει. Η συνάντηση 
διεξήχθη σε άριστο κλίμα με 
αμφότερες  διαβεβαιώσεις για 
συνεχή και αδιάλειπτη 
συνεργασία», σύμφωνα με την 
ανακοίνωση του σωματείου.

Φιλανθρωπική 
διοργάνωση
Η Ένωση αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νομού Κιλκίς 
εκφράζει τις ευχαριστίες της 
στις γυναίκες της αστυνομίας 
που εργάστηκαν για την 
επιτυχή οργάνωση του 
φιλανθρωπικού μπαζάρ, τα 
έσοδα του οποίου θα 
ενισχύσουν τα παιδιά του 
Εργαστηρίου Ειδικής 
Επαγγελματικής Εκπαίδευσης 
και Κατάρτισης Κιλκίς. 
Επίσης θέλουμε να 
ευχαριστήσουμε θερμά τους 
πολίτες του Ν. Κιλκίς που 
αγκάλιασαν την πρωτοβουλία 
μας αυτή και βοήθησαν στην 
ανάδειξη του σκοπού μας. 
 οι δράσεις αυτές προάγουν 
την προσφορά της Ελληνικής 
αστυνομίας στο κοινωνικό 
σύνολο, τονίζεται στη σχετική 
ανακοίνωση.

Το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Έ ν ω σ η ς  Ασ τ υ ν ο μ ι κ ώ ν 
Υπαλλήλων Πειραιά, στα 

πλαίσια των Επισκέψεών του στις 
Αστυνομικές Υπηρεσίες, την 30η-
03-2015 συναντήθηκε με τον Διευ-
θυντή της Υποδιεύθυνσης Ασφα-
λείας Πειραιά Αστυν. Δ/ντη κ. Φου-
τάκη Αριστείδη και τον ενημέρω-
σε για προβλήματα μείζονος 
σημασίας που αφορούν τα Τμήματα 
Ασφαλείας αλλά και την λειτουργία 
της ίδιας της Υποδ/νσης Ασφαλείας 
Πειραιά και παρουσιάστηκαν προ-
τάσεις για άμεση επίλυση. Πιο συ-
γκεκριμένα, τονίστηκαν η έλλειψη 
προσωπικού στα Τμήματα Ασφα-
λείας -ενδεικτικά αναφέρουμε ότι η 
πραγματική δύναμη των Τμημάτων 
Ασφαλείας είναι κατά μέσo όρο 40% 
-50% μικρότερη από την οργανική 
δύναμη. Λαμβανομένων υπόψιν 
των αποσπάσεων -διαθέσεων του  
προσωπικού σε άλλες υπηρεσίες, 
των καθημερινών μεταγωγών για 
την αυτόφωρη διαδικασία και των 
μέτρων ασφαλείας που διατάζο-
νται, το εναπομείναν προσωπικό 
δεν επαρκεί για την εύρυθμη και 
ομαλή καθημερινή λειτουργία της 
εκάστοτε Υπηρεσίας, με αποτέλε-
σμα την καταστρατήγηση του ωρα-

ρίου εργασίας και τη -διαρκώς αυ-
ξανόμενη-μη χορήγηση των Ημε-
ρήσιων Αναπαύσεων. 

Επίσης, τονίστηκε η αδυναμία 
διεκπεραίωσης δικογραφιών, η 
έλλειψη υπηρεσιακών οχημά-
των στο σύνολο των υπηρεσιών, 
καθώς και η μη έκδοση εβδομα-
διαίας υπηρεσίας, όπως προβλέ-
πεται. Από την πλευρά μας προ-
τάθηκε να γίνουν όλες οι απα-
ραίτητες ενέργειες με έγγραφα 
προς τις προϊστάμενες Υπηρεσί-
ες για την άμεση ενίσχυση των 
Υπηρεσιών με προσωπικό, την 

μείωση των μέτρων τάξης που 
διατάζονται καθημερινά, την κα-
τάργηση της Μικτής εποχούμε-
νης Υπηρεσίας “Μπλόκα”, κα-
θώς επίσης και τη διάθεση ειδι-
κού οχήματος (Βανάκι) για τις 
καθημερινές μεταγωγές, τηρώ-
ντας όλα τα προβλεπόμενα μέ-
τρα ασφαλείας. Με αυτό τον τρό-
πο είναι σίγουρο ότι θα εξοικο-
νομηθεί προσωπικό, έτσι ώστε 
να μην καταστρατηγείται το 
ωράριο των συναδέλφων, να χο-
ρηγούνται οι τρέχουσες Ημερή-
σιες Αναπαύσεις, να εξοφληθούν 
οι οφειλόμενες και οι Αστυνομι-
κές Υπηρεσίες να μπορούν να 
ανταπεξέλθουν καθημερινά στις 
τρέχουσες ανάγκες τους. 

Ο κ. Διευθυντής συμμερίστηκε τα 
προβλήματα που τέθηκαν και δε-
σμεύτηκε ότι θα προβεί σε όλες τις 

απαραίτητες ενέργειες για την επί-
λυση των ανωτέρω προβλημάτων, 
τονίζοντάς μας ότι ήδη εξέδωσε την 
υπ’αριθμ. 25331/15/550602 διαταγή 
για την χορήγηση των οφειλόμενων 
ημερήσιων αναπαύσεων στο προ-
σωπικό, ώστε μέχρι τα μέσα Μαΐου 
του τρέχοντος έτους να έχει υπάρ-
ξει ισορροπία στη σχέση οφειλόμε-
νων – παρεχόμενων ημερήσιων 
αναπαύσεων. 

Τέλος, ευχόμαστε στον κ. Διευθυ-
ντή καλή τοποθέτηση και κάθε επι-
τυχία στο έργο του, ευελπιστώντας, 
η καλή πρόθεση που διαπιστώσαμε 
στην πρώτη μας συνάντηση, να συ-
νεχιστεί και όλες οι ανωτέρω δε-
σμεύσεις να γίνουν πράξη προς 
όφελος των συναδέλφων και της 
εύρυθμης λειτουργίας των Υπηρε-
σιών, καταλήγει η ανακοίνωση της 
Ένωσης Πειραιά.

Στον Αναπληρωτή Υπουργό Δη-
μόσιας Τάξης και προστασίας 
του Πολίτη κ. Ιωάννη Πανούση 

απευθύνεται η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Κεφαλονιάς και Ιθάκης 
ζητώντας του να μεριμνήσει για την 
ενίσχυση των υπηρεσιών ενόψει της 
τουριστικής περιόδου. Πέρυσι οι ενι-
σχυτικές δυνάμεις στην αστυνομική 
διεύθυνση Κεφαλονιάς ήταν ελάχι-
στες, αποτελούμενες από μερικούς 
δόκιμους οι οποίοι αποχώρησαν και 
πρόωρα. Η Ένωσή μας έχει επισημά-
νει φέτος το θέμα αυτό σε κάθε αρμό-
διο φορέα από τον μήνα Φεβρουάριο 
2015 και μέχρι σήμερα δεν έχουμε κα-
μία ουσιαστική επίλυση του θέματος. 
Ξεκίνησε ήδη η τουριστική περίοδος 
και οι πρώτες πτήσεις έκαναν την εμ-
φάνισή τους. Πρέπει άμεσα να λυθεί 
το θέμα αυτό. Πρέπει άμεσα να εκδο-
θούν διαταγές για μετακινήσεις αστυ-
νομικών προς ενίσχυση των αστυνο-
μικών υπηρεσιών που εξυπηρετούν 
τα αεροδρόμια με έξοδα του δημοσίου 
και με εξασφάλιση διαμονής για τους 
μετακινούμενους αστυνομικούς 
υπαλλήλους .

Οι αστυνομικές υπηρεσιακές ανά-
γκες του αεροδρομίου της Κεφαλο-
νιάς δεν δύναται να καλυφθούν από 
την υπάρχουσα δύναμη αφού ήδη οι 

υπηρεσίες υπολειτουργούν . Δεν μπο-
ρεί ο αστυνομικός Σταθμός Φισκάρ-
δου να είναι κλειστός. Δεν μπορεί την 
υποχρέωση αυτή της πολιτείας να την 
επωμιστούν ιδιώτες (παρέχοντας δω-
ρεάν καταλύματα στις αστυνομικές 
δυνάμεις για όλη την τουριστική περί-
οδο), δεν μπορεί οι υπηρεσιακές ανά-
γκες του αεροδρομίου να καλυφθούν 
με εξοντωτικά ωράρια των αστυνομι-
κών υπαλλήλων σε καθημερινή βάση.

Αντιλαμβανόμαστε την οικονομική 
κρίση της χώρας, αλλά το αίτημα μας 
είναι πλήρως ρεαλιστικό και πραγμα-
τοποιήσιμο. Η εξυπηρέτηση των υπη-
ρεσιακών αναγκών στα θέματα τουρι-
σμού επέχουν πρώτιστη θέση. Η δα-
πάνη που θα επιβαρύνει το δημόσιο 
είναι μηδαμινή μπροστά στα έσοδα 
και τα οφέλη του τουρισμού. Ζητάμε 
κύριε υπουργέ την άμεση επίλυση του 
θέματος, σημειώνει το σωματείο.

Η Ένωση συγχαίρει, τέλος, τον Γενι-
κό Περιφερειακό Διευθυντή Ιονίων 
Νήσων ταξίαρχο κ. Τσιρογιάννη Γεώρ-
γιο για την προαγωγή του και τα νέα 
καθήκοντά του. Κατά την συνάντησή 
του με το σωματείο τέθηκε η μηδενική 
ενίσχυση του αεροδρομίου, αλλά και 
άλλα υπηρεσιακά προβλήματα. Το 
σωματείο προσανατολίζεται σε ένστο-
λη διαμαρτυρία.

SOS από την Κεφαλονιά Εποικοδομητική συνεργασία 
διοίκησης και σωματείου

Θετικά αποτελέσματα από  
τη συνάντηση στον Πειραιά
Ο Διευθυντής εξέδωσε διαταγή για την χορήγηση των οφειλόμενων ρεπό



14 ΝέαΑστυνομία
απριλιοσ 2015πρωτογενωσ

ματίστηκαν (6/4/2015) έξωθεν του 
Δικαστικού μεγάρου Ναυπλίου, 
όταν πολυπληθής ομάδα Ρομά ήρθε 
αντιμέτωπη με τους συναδέλφους 
των ειδικών ομάδων Ο.Π.Κ.Ε., 
ΔΙ.ΑΣ.και  Ο.Ε.Π.Τ.Α.

Το σωματείο με ανακοινώσεις 
του δήλωσε επίσης τον απεριόριστο 
σεβασμό στις αστυνομικές δυνά-
μεις που προσέτρεξαν για να συν-
δράμουν αλλά και την απόλυτη 

επαγγελματική συμπεριφορά που 
επέδειξαν σε ένα τόσο μεγάλο και 
εξαγριωμένο πλήθος, αποφεύγο-
ντας επέκταση των επεισοδίων και 
επιτυγχάνοντας τη σύλληψη του 
υπαιτίου.

Το ΔΣ θα είναι δίπλα στους συνα-
δέλφους που μάχονται και προα-
σπίζονται την έννομη τάξη και στη-
ρίζει τη θέση τους όταν αυτοί αντι-
μετωπίζουν άδικη συμπεριφορά. 

Επίσης, αντιπροσωπεία συναντή-
θηκε με τον Αστυνομικό Διευθυντή 
Αργολίδας και ζήτησε να συλλη-
φθούν και οι υπόλοιποι δράστες.

Συνάντηση με βουλευτή 
Το γραφείο της Ένωσης επισκέ-
φθηκε ο βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ κ. Δη-
μήτριος Κοδέλας και ενημερώθη-
κε από το σωματείο για το διεκδικη-
τικό του πλαίσιο.

Ο Πρόεδρος της Ένωσης κ. Γιώρ-
γος Παπαθεοφάνης εξέφρασε την 
ικανοποίηση που νιώθει το προσω-
πικό της Δ.Α. Αργολίδας από την 
διακοπή της φύλαξης οικίας επίση-
μου προσώπου στο Πορτοχέλι Ερ-
μιονίδας, καθώς και από την απε-
μπλοκή μας από την φύλαξη του 
Υ.Φ.Ε.Κ.Α. ΚΟΡΙΝΘΟΥ όπου, εξα-
σφαλίστηκε ένας μεγάλος αριθμός 
συναδέλφων.

Το Διοικητικό Συμβούλιο και τα 
μέλη της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Φωκίδας, 

εκφράζουν την αμέριστη συμπαρά-
στασή τους, στο δίκαιο αίτημα όλων 
των πολιτών και των εμπλεκομέ-
νων φορέων της Φωκίδας, για τη 
διαφύλαξη και την άμεση βελτίωση 
όλων των δομών υγείας του Νομού.

Με αφορμή το πανφωκικό συλ-
λαλητήριο στο οποίο συμμετείχε η 
Ένωση (3/4/15) τόνισε μεταξύ άλλων 
ότι «οι συνάδελφοί μας, καθημερινά 
γίνονται μάρτυρες των τραγικών 
καταστάσεων που βιώνουν ασθε-
νείς και εργαζόμενοι κυρίως στο 
Νοσοκομείο της Άμφισσας αλλά 
και των υπόλοιπων δομών υγείας 
του Νομού, μεταγάγοντας συνεχώς 
κρατουμένους σε νοσοκομεία όμο-
ρων νομών, για απλά περιστατικά 

που θα μπορούσαν πολύ εύκολα να 
αντιμετωπισθούν στη Φωκίδα, εάν 
υπήρχε η στοιχειώδης στελέχωση 
σε νοσηλευτικό και ιατρικό προσω-
πικό και φυσικά σε κατάλληλη και 
πλήρη υλικοτεχνική υποδομή.

Δυστυχώς, οι μνημονιακές πολι-
τικές οδήγησαν σε κατάρρευση του 
εθνικού συστήματος υγείας, με 
άμεσες και πολύπλευρες συνέπει-
ες, για τον τόπο μας».

Αιμοδοσία, απάντηση  
στους τρομοκράτες
Σε εθελοντική αιμοδοσία με συμ-
βολικό κυρίως χαρακτήρα συμμε-
τείχε η Ένωση στην Υπηρεσία Αι-
μοληψίας του Νοσοκομείου Άμ-
φισσας.   Η εκδήλωση  πραγματο-
π ο ι ή θ η κ ε  σ τ α  π λα ί σ ι α  τ η ς 
συμπλήρωσης ενός έτους από την 

τρομοκρατική επίθεση στο Αστυ-
νομικό Τμήμα Ιτέας, που παραλίγο 
να είχε ως θύματα αστυνομικούς 
και πολίτες. Το σωματείο στέλνει 
το μήνυμα σε αυτούς που επιθυ-
μούν τη βία και το αίμα αθώων αν-
θρώπων, ότι εμείς θα δώσουμε το 
αίμα μας για να χαρίσουμε ζωή 
στους συμπολίτες μας, μέσω του 
Συλλόγου Εθελοντών Αιμοδοτών 
Ιτέας ́ ΄Ο ΠΕΛΕΚΑΝΟΣ΄΄ και για τις 
ανάγκες της Τοπικής Κοινωνίας. 

Τέλος, με αφορμή την διαταγή του 
Αρχηγείου της ΕΛ.ΑΣ  (7/04/2015), 
που ανακατανέμει και συρρικνώνει 
τις κενές οργανικές θέσεις του αστυ-
νομικού προσωπικού σε όλη την επι-
κράτεια, το σωματείο τονίζει ότι σε 
εφαρμογή του αρ.41 παρ.1 του Ν. 
4249/2014,  συρρικνώνει τις κενές 
οργανικές θέσεις και στη Δ.Α. Φωκί-
δας, κατά πενήντα 50% περίπου.

Η εξέλιξη αυτή αποτελεί την ταφό-
πλακα στις όποιες προσπάθειές μας 
για την ενίσχυση των υπηρεσιών αυ-
τών, στις προσπάθειες που καταβάλ-
λουν οι συνάδελφοί μας για την κα-
λύτερη αστυνόμευση της Φωκίδας, 
αλλά και στις ελπίδες των συναδέλ-
φων-υπηρετούντων εκτός Φωκίδας, 
που περιμένουν καρτερικά για μία 
μετάθεση στον τόπο συμφερόντων 
τους, με αντικειμενικά κριτήρια.

Μέλη του Διοικητικού Συμ-
βουλίου της ΕΑΣΥ Αθήνας 
κ α ι  α ν τ ι π ρ ό σ ω π ο ι 

στην  ΠΟΑΣΥ που υπηρετούν στη 
Δ.Α.Ε., επισκέφτηκαν στις 2-4-2015 
τον Διοικητή της Δ.Α.Ε.. Ταξίαρχο κ. 
ΚΟΥΤΣΙΑΡΗ Θεόδωρο στην έδρα 
της υπηρεσίας. 

Στη συνάντηση που έγινε σε θε-
τικό κλίμα, τέθηκαν προβλήματα 
και ζητήματα που απασχολούν 
τους υπηρετούντες συναδέλφους. 
Ιδιαίτερη βαρύτητα δόθηκε στη 
τήρηση των προβλεπόμενων εργα-
σιακών δικαιωμάτων τους, στην 
ασφάλεια των αστυνομικών και 
των δημοσίων υλικών και την υγι-
εινή στους χώρους εργασίας. Διε-
ξοδικότερα συζητήθηκε ο τρόπος 
αντιμετώπισης της αφαίμαξης της 
ΔΑΕ, συναδέλφων προς την υπη-
ρεσία προστασίας επισήμων, ο 
τρόπος αναπλήρωσης αυτών, κα-
θώς και η υπερβολική σε ορισμέ-
νες περιπτώσεις χρήση δυνάμεων 
σε σημεία που έχει σαν αποτέλε-
σμα τη δυσχέρεια του υπηρεσια-

κού προγραμματισμού. Ο κύριος 
Ταξίαρχος έδειξε να συμμερίζεται 
τα παραπάνω και διαβεβαίωσε ότι 
θα πάρει όσα μέτρα του αναλογούν 
για τη ρύθμιση τυχόν δυσλειτουρ-
γιών.

Σε μια εποχή επαναπροσδιορι-
σμού της σχέσης πολιτείας με την 
αστυνομία και σε μια εποχή νέας 
φιλοσοφίας και δόγματος αστυνό-
μευσης, η Ένωσή μας θα περιφρου-
ρήσει τα δίκαια των αστυνομικών 
και κάνουμε σαφές ότι θα προασπί-
σουμε και το ηθικό της συγκεκριμέ-
νης υπηρεσίας από τη καταβαρά-
θρωση, τονίζει το σωματείο με την 
ανακοίνωση που εξέδωσε.

Φιλανθρωπικό τουρνουά
Φιλανθρωπικό τουρνουά ποδο-
σφαίρου μεταξύ των ομάδων της 
Άμεσης Δράσης Αττικής, της Εθνι-
κής Αστέγων, της Εθνικής Τράπε-
ζας της Ελλάδος και της ομάδας του 
ρ α δ ι ο φ ω ν ι κ ο ύ  σ τ α θ μ ο ύ 
NOVASPORT FM, στηρίζει η ΕΑΣΥ 
Αθηνών. Τα έσοδα από το συμβολι-

κό εισιτήριο των 5 ευρώ θα διατε-
θούν στο Ίδρυμα Αστέγων του Δή-
μου Αθηναίων. Στις δύσκολες επο-
χές που ζούμε, η φιλανθρωπία και η 
προσφορά στο δοκιμασμένο συνάν-
θρωπό μας αποτελεί υποχρέωση 
όλων μας, τονίζει το σωματείο.

Μέτρα αυτοπροστασίας
Ανακοίνωση εξέδωσε η ΕΑΣΥ Αθη-
νών για τον τραυματισμό συναδέλ-
φου  της Υποδιεύθυνσης Τροχαίας 
Αθηνών, ενώ εκτελούσε υπηρεσία 
στα Εξάρχεια. Όπως επισημαίνει, 
«τραυματίστηκε αναίτια από αήθη 
και άνανδρη επίθεση από τα «γνω-
στά» παιδιά των Εξαρχείων κατά 
τη διάρκεια μέτρων, ημιμαραθωνί-
ου στο κέντρο της Αθήνας. Αυτοί οι 
«ψευτοπαλληκαράδες» που δρουν 
ανενόχλητοι εδώ και χρόνια στο 
κέντρο της πόλης μας όποτε το 
επιθυμούν και όποτε τους επιτρέ-
πουν άλλες παράνομες δραστηρι-
ότητές τους, προβαίνουν σε τέτοιες 
ενέργειες τραυματίζοντας συνα-
δέλφους και συναδέλφισσες, όπου 

Ανεπαρκής  
η ενίσχυση και  
της Ζακύνθου
Με 16 μόνο αστυνομικούς θα ενι-
σχυθεί φέτος η Διεύθυνση Αστυ-
νομίας Ζακύνθου ενώ τα προη-
γούμενα έτη ενισχύονταν με του-
λάχιστον 80 αστυνομικούς για να 
μπορέσει να ανταποκριθεί στις 
αυξημένες ανάγκες της τουριστι-
κής περιόδου.

Το σωματείο εκφράζει την έντο-
νη διαμαρτυρία και δυσαρέσκεια 
προς τους υπηρεσιακούς-πολιτι-
κούς-τοπικούς παράγοντες οι 
οποίοι αν και είχαν ενημερωθεί 
εγκαίρως για την τεράστια έλλει-
ψη σε προσωπικό της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Ζακύνθου δεν φρό-
ντισαν να καλύψουν τα κενά που 
υπάρχουν σε αστυνομικό προσω-
πικό, απαξιώνοντας την Διεύθυν-
ση Αστυνομίας Ζακύνθου και το 
νησί της Ζακύνθου γενικότερα.

Εκφράζουμε την ανησυχία μας 
και «κρούουμε τον κώδωνα του 
κινδύνου» για άλλη μια φορά, και 
ζητάμε ενόψει της τουριστικής πε-
ριόδου όπως άμεσα επανεξετά-
σουν το θέμα και ενισχύσουν την 
Διεύθυνση Αστυνομίας Ζακύνθου 
με τουλάχιστον 40 επιπλέον αστυ-
νομικούς, και την άφιξη αυτών 
από αρχές Μαΐου για να μπορέ-
σουμε να ανταποκριθούμε στις 
αυξημένες ανάγκες της τουριστι-
κής περιόδου, τονίζει το σωματείο 
της Ζακύνθου.  

Επίσης, με έγγραφό του ενημέ-
ρωσε αναλυτικά την πολιτική 
ηγεσία για τα προβλήματα των 
υπηρεσιών (υπάρχουσα δύναμη 
ανά τμήμα, εγκληματικότητα, 
κλπ). «Αξίζει να σημειωθεί ότι 
ύστερα από έρευνα της Ένωσής 
μας,  έχει διαπιστωθεί ότι για να 
λειτουργήσουν όλες οι υπηρεσίες 
της Δ.Α. Ζακύνθου, σύμφωνα με 
τους νόμους και τους κανονι-
σμούς της Υπηρεσίας, χρειάζο-
νται σε καθημερινή βάση τουλά-
χιστον 168 Αστυνομικοί για να 
καλυφθούν όλες οι βάρδιες  και 
χωρίς έκτακτα περιστατικά», ση-
μειώνει μεταξύ άλλων το σωμα-
τείο στο έγγραφό του.

«Αν θέλουμε να μιλάμε για 
πραγματική στήριξη του τουρι-
σμού και ποιοτική ανάπτυξη των 
παροχών μας, προς τους επισκέ-
πτες μας, δεν πρέπει να ξεχνάμε 
και τον τομέα της ασφάλειας», κα-
ταλήγει.

Συμμετοχή της ΕΑΣΥ Φωκίδας  
σε συλλαλητήριο για την Υγεία
Σε εθελοντική αιμοδοσία με συμβολικό χαρακτήρα συμμετείχε η Ένωση

συνάντηση της ΕασΥ αθήνας  
με τον Διοικητή της ΔαΕ

Τραυματίες δυο 
αστυνομικοί 
στην Αργολίδα

τους πετύχουν. Μάλιστα έχοντας 
σαν άνδρο επιθέσεων την  Πλατεία 
Εξαρχείων επεκτείνουν τις  ενέρ-
γειές τους και στους γύρω δρόμους 
προκαλώντας κοινωνική ανασφά-
λεια, οικονομική ζημία στα εμπο-
ρικά καταστήματα και άσχημη ει-
κόνα στην τουριστική εικόνα της 
χώρας μας.

Συνιστούμε στους συναδέλφους 
μας προσοχή και μέτρα αυτοπρο-
στασίας σε οποιαδήποτε εκδήλωση 
γνωρίζοντας εκ των προτέρων ότι η 
επίσημη Πολιτεία δεν είναι σε θέση 
αλλά δεν έχει και τη διάθεση να μας 
προστατεύσει παρά τις αγωνιώδεις 
δηλώσεις ακόμα και του ίδιου του 
Αναπληρωτή Υπουργού Προστασί-
ας του Πολίτη κ. Πανούση ότι αυτό 
το απόστημα πρέπει επιτέλους να 
σπάσει. Δυστυχώς όμως φωνή βοώ-
ντος εν τη ερήμω. 

Τέλος, συνιστούμε στη Φυσική 
μας ηγεσία, στα χέρια της οποίας 
εναπόκεινται η ασφάλειά μας 
εξαιτίας της πολιτικής αδιαφορί-
ας, τον ασφαλέστερο σχεδιασμό 
των αστυνομικών μέτρων και τον 
περιορισμό των έκθετων συναδέλ-
φων. Δυστυχώς πρέπει όλοι μαζί 
να καταλάβουμε ότι μόνοι μας εί-
μαστε και μεταξύ μας θα αλ-
ληλoπροστατευτούμε».

Την αμέριστη συμπαράστασή 
της εκφράζει η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Αργο-

λίδας στους συναδέλφους της ΟΠ-
ΚΕ που δέχθηκαν επίθεση και τραυ-
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Ενισχύστε  
τον Διεθνή 
Αερολιμένα 
Αθηνών
Του ΓΙΩΡΓΟΥ ΚΑΛΙΑΚΜΑΝΗ 

προΕΔροσ ΤΗσ ΕασΥ Ν/α 
αΤΤιΚΗσ ΜΕλοσ Δσ ποασΥ

Ηέξαρση της παράνομης 
μετανάστευσης στην Ελ-
λάδα και την Ιταλία από 

τη Μεσόγειο, έχει λάβει το τε-
λευταίο διάστημα ανεξέλεγκτες 
διαστάσεις.

Γινόμαστε καθημερινά μάρ-
τυρες από τα μέσα μαζικής ενη-
μέρωσης ενός δράματος που 
εξελίσσεται στα νησιά της πα-
τρίδας μας και έχει μετατρέψει 
τα χωρικά μας ύδατα σε υγρό 
τάφο για εκατοντάδες αθώ-
ες  ψυχές.

Φυσικά διαπιστώνουμε  ότι η 
Ευρωπαϊκή κοινότητα τηρεί σι-
γή ιχθύος, για ένα θέμα πάνω 
απ' όλα ανθρωπιστικό που δε 
μπορεί να λυθεί όμως ή να αντι-
μετωπιστεί χωρίς τη συμπαρά-
σταση των εταίρων.

Οι χιλιάδες μετανάστες που 
τελικά καταφέρνουν να έρθουν 
στη χώρα μας είναι βέβαιο ότι 
θα προσπαθήσουν σε εύλογο 
χρονικό διάστημα, που συμπί-
πτει χρονικά με τη καλοκαιρινή 
τουριστική περίοδο, να αναχω-
ρήσουν για άλλες Ευρωπαϊκές 
Χώρες κυρίως της Συνθήκης 
Σένγκεν, με πλαστά ταξιδιωτικά 
έγγραφα μέσω των αεροδρομί-
ων της χώρας μας και κυρίως 
του Ελευθέριος Βενιζέλος.

Το αστυνομικό προσωπικό 
που είναι ήδη αποκαμωμένο 
από την αυξημένη επιβατική 
κίνηση που διατηρήθηκε 
ευτυχώς για το καλό της χώρας 
μας καθ’ όλη τη χειμερινή 
περίοδο, είναι σχεδόν βέβαιο 
ότι δεν επαρκεί αριθμητικά 
αλλά ούτε πλέον θα μπορεί να 
ανταπεξέλθει έτσι ώστε να 
διαχειριστεί όλο αυτό τον όγκο 
των μεταναστών αλλά και 
συνάμα να φανεί αντάξιο των 
προσδοκιών για την 
απρόσκοπτη διέλευση των 
τουριστών και την αποτροπή 
κακών εντυπώσεων σε μία πολύ 
δύσκολη στιγμή -ορόσημο για 
τη χώρα μας.

Μόνη ελπίδα η άμεση 
ενίσχυση ειδικά του Διεθνή 
Αερολιμένα Αθηνών  (Ελευθέριος 
Βενιζέλος) με είκοσι (20) 
τουλάχιστον Αστυνομικούς, οι 
οποίοι θα εκπαιδευτούν στον 
έλεγχο διαβατηρίων και θα 
αναλάβουν άμεσα καθήκοντα 
στην υπηρεσία που πρέπει, 
ειδικά αυτό το καλοκαίρι, να 
ανταπεξέλθει χωρίς επιπλοκές 
στην έκτακτη ανάγκη που 
βρίσκεται η χώρα μας.

Θερμά 
συγχαρητήρια 
στο προσωπικό 
της Υ.Τ.Ε.Β.Ε. 
Του ΚΩΝ/ΝΟΥ ΚΙΤΣΙΟΥ 

προΕΔροσ ΤΗσ ΕασΥ 
ιωαΝΝιΝωΝ

Αγαπητοί συνάδελφοι ,γρά-
φω σήμερα  αυτές τις λίγες 
γραμμές διότι  θεώρησα 

υποχρέωσή μου από τη θέση του 
απλού Αστυνομικού, να συγχαρώ 
δημόσια το προσωπικό της  Υπο-
διεύθυνσης Τεχνικών Εφαρμο-
γών Βορείου Ελλάδος (Υ.Τ.Ε.Β.Ε.) 
για την ποιότητα των παρεχόμε-
νων υπηρεσιών,  γεγονός που όχι 
τυχαία έχει αποσπάσει άλλωστε 
πληθώρα θετικότατων σχολίων 
από πολλούς συναδέλφους.

Λόγω της  ειδικότητάς μου  στο 
Σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας 
γνωρίζω την σημαντική προσφο-
ρά του προσωπικού της εν λόγω 
υπηρεσίας από καιρό, αλλά απο-
φάσισα να τους συγχαρώ και δη-
μόσια μετά από προσωπική 
εμπειρία που είχα, παρακολου-
θώντας από κοντά το ανθρώπινο 
δυναμικό στο χώρο της επαγγελ-
ματικής του δράσης.

Με εξέπληξε ιδιαίτερα η άμεση 
εξυπηρέτηση των συναδέλφων 
αυτών, η ευγένεια, η συναδελφι-
κότητα,  καθώς  και ο σύντομος 
χρόνος  που μεσολαβεί για την δι-
εκπεραίωση των επισκευών των 
οχημάτων. Είναι φανερό πως 
πρόκειται για πολύ προσεκτικά 
επιλεγμένο και εκπαιδευμένο 
προσωπικό, σύμφωνα με τις  
απαιτήσεις των καιρών, γεγονός 
που έρχεται να διαψεύσει τους 
«ενορχηστρωτές» του σχεδίου 
κατάργησης των ελαφρών συνερ-
γείων που λειτουργούσαν έως το 
έτος 2009 στις έδρες των Γενικών 
Αστυνομικών Διευθύνσεων. 

Σε µια ιδιαίτερα δύσκολη για 
την χώρα µας οικονομική συγκυ-
ρία, που επισκιάζει απειλητικά 
κάθε έκφανση της ζωής µας, ιδι-
αίτερα μάλιστα εάν αναλογιστού-
με ότι η κρίση που διέρχεται ο τό-
πος µας πηγάζει πρωτίστως από 
µια αδιαμφισβήτητη κρίση αρ-
χών και αξιών, υπηρεσίες σαν κι 
αυτή, αποτελούν πρότυπο και 
ίσως την καταλληλότερη ευκαι-
ρία, βλέποντας πέρα από το στε-
νό προσωπικό µας πλαίσιο, να 
επανακαθορίσουμε την  ποιότητα 
των υπηρεσιών µας.

Γνωρίζοντας, πως η ποιότητα 
των παρεχόμενων υπηρεσιών για 
τους συναδέλφους αυτούς δεν 
αποτελεί  ζητούμενο, αλλά ήδη 
κεκτημένο κι επειδή οι αρχές και 
οι αξίες δεν πρέπει να ισοπεδώ-
νονται αλλά να αναδεικνύονται 
και να προβάλλονται, το λιγότερο 
που μπορώ να πω  είναι «Θερμά 
Συγχαρητήρια»!

Του ΠΕΡΙΚΛΗ ΚΟΡΟΒΕΣΗ

Η Λέσχη Αστυνομικών Θεσσαλο-
νίκης με κάλεσε «διά υπόθεσιν 
που με αφορά». Αλλά αυτή η 

«υπόθεση» ήταν εντελώς διαφορετική 
από αυτές που ήξερα μέχρι τώρα. Ήθε-
λαν να παρουσιάσουν «το ιστορικό» 
(κατά τον χαρακτηρισμό τους) βιβλίο 
μου «Ανθρωποφύλακες» στο Αμφιθέ-
ατρο του Αστυνομικού Μεγάρου Θεσ-
σαλονίκης. Η έκπληξή μου ήταν μεγά-
λη και αυτή η υπόθεση ήθελε τσιγάρο 
και ρακί για να τη σκεφτώ. Και λέω 
στον εαυτό μου: Να μια καλή απάντη-
ση σε όλους αυτούς που λένε πως δεν 
γίνεται τίποτα. Η ίδια αυτή υπηρεσία 
πώς ήταν εδώ και περίπου μισό αιώνα 
και πώς είναι τώρα. Οι αλλαγές στην 
Ιστορία, για να πραγματοποιηθούν, 
δεν γίνονται από τη μια μέρα στην άλ-
λη. Χρειάζονται δεκαετίες. Κάποιοι 
φίλοι είχαν αντιρρήσεις για αυτήν τη 
συμμετοχή μου. Το αιτιολογικό ήταν 
πως έτσι «ξεπλένω» την αστυνομία και 
ωραιοποιώ το πιο σκληρό τμήμα του 
κράτους που δεν φημίζεται για τους 
γαλατικούς του τρόπους.

Η δική μου προσέγγιση ήταν διαφο-
ρετική. Αυτοί οι λίγοι που αντισταθή-
καμε στη χούντα βλέπουμε με χαρά 
και ικανοποίηση κάθε βήμα εκδημο-
κρατισμού αυτού του αμαρτωλού κρά-
τους, γιατί, απλά, είναι και δικό μας 
έργο. Το εν λόγω βιβλίο, που η ιστορία 
του είναι γνωστή, αγνοήθηκε από κά-
θε κρατική αρχή, όσο και αν αγαπήθη-
κε από τον κόσμο. Κανένα πανεπιστή-
μιο, καμιά Ακαδημία ή άλλος σχετικός 
φορέας δεν το πρόσεξε. Και αναγνωρί-
ζεται από εκεί που δεν το περίμενε 
κανείς: την αστυνομία. Στο Αστυνομι-
κό Μέγαρο είχα την ευκαιρία να μιλή-
σω, έστω και για λίγο, με υψηλόβαθ-
μους αξιωματικούς. Συνάντησα αν-
θρώπους καλλιεργημένους - κάποιοι 
φανατικοί της λογοτεχνίας και του 

κινηματογράφου, μερικοί πολιτικά 
οξυδερκείς και αρκετοί μουσικόφιλοι. 
Αλλά αυτή η εικόνα της αστυνομίας 
δεν βγαίνει προς τα έξω. Ο πολίτης 
γνωρίζει την αστυνομία από τα ΜΑΤ 
και τους χημικούς καταιγισμούς. Και 
από δω βγάζει τα συμπεράσματά του.

Στη συζήτηση αναγκαστικά μπήκε 
και το θέμα της αστυνομίας και εξέ-
φρασα κάποιες θέσεις που παραδό-
ξως δεν ξένισαν. Το αντίθετο θα έλεγα. 
Κατ’ αρχήν, πίσω από τα ΜΑΤ και τα 
χημικά, υπάρχει πάντα η πολιτική ηγε-
σία και αν δεν κάνω λάθος την εντολή 
τη δίνει εισαγγελέας. Αυτοί μένουν στο 
απυρόβλητο. Αλλά όποιος αστυνομι-
κός αρνηθεί να εκτελέσει εντολές θα 
τιμωρηθεί και αυτό θα έχει επιπτώσεις 
στην καριέρα του. Και εδώ μπαίνει το 
πρόβλημα της στρατιωτικοποίησης 
του σώματος. Αν είναι στρατός η αστυ-
νομία, τότε ποιος είναι ο εχθρός της; 
Ένας στρατιώτης εκπαιδεύεται να πο-
λεμήσει έναν άλλο στρατιώτη. Μήπως 
για πολιτικούς λόγους μια κοινωνική 
υπηρεσία, γιατί αυτό είναι θεωρητικά 
η αστυνομία, μετατρέπεται σε δύναμη 
καταστολής γιατί έτσι θέλει η εκάστο-
τε κυβέρνηση; Τα συλλαλητήρια, οι 
διαμαρτυρίες, οι πορείες κ.λπ. είναι 
μέρος της λειτουργίας μιας δημοκρα-
τικής κοινωνίας και είναι κατοχυρω-
μένα συνταγματικά. Τι δουλειά έχει 
εδώ η αστυνομία; Δεν είναι αυτός ένας 
βίαιος διχασμός των εργαζομένων; Οι 
αστυνομικοί είναι δημόσιοι υπάλλη-
λοι. Πόσες φορές δεν χτύπησαν άλ-
λους δημόσιους υπαλλήλους που δι-
εκδικούσαν το δίκιο τους; Και καταλή-
γουμε σε ένα απλό συμπέρασμα. Εκεί 

που το κράτος είναι ανίκανο ή δεν θέ-
λει να λύσει ένα πρόβλημα, στέλνει 
την αστυνομία, που γίνεται το παιδί 
για όλες τις δουλειές.

Και η αξιοπρέπεια του επαγγέλμα-
τος; Τότε τι μένει για τον πολίτη που 
αυτόν υποτίθεται πως υπηρετεί; Ένα 
ακόμα παράδειγμα. Η μετανάστευση 
είναι ένα από τα μείζονα προβλήματα 
αυτού του αιώνα. Η Μεσόγειος έχει 
γίνει η πιο επικίνδυνη θάλασσα στον 
κόσμο. Σχεδόν 23.000 άνθρωποι έχουν 
πνιγεί στην προσπάθειά τους να φτά-
σουν στην Ευρώπη. Και από αυτούς, οι 
μισοί δεν βρέθηκαν. Η Ε.Ε. έχει το δικό 
της Νταχάου. Η Ευρώπη τούς πνίγει με 
τη μεταναστευτική της πολιτική. Το να 
πιάνει η αστυνομία ταλαιπωρημένους 
ανθρώπους και να τους κλείνει σε 
στρατόπεδα προσφέρει κάτι σε αυτό 
το πρόβλημα; Αλλά ας σταματήσουμε 
εδώ. Ο κατάλογος των θεμάτων με τα 
οποία ασχολείται η αστυνομία και δεν 
είναι της αρμοδιότητάς της είναι μα-
κρύς. Σε αυτό θα επανέλθουμε.

Και κάτι τελευταίο. Γιατί η αστυνο-
μία δεν διεκδικεί τις δημοκρατικές της 
ρίζες; (το ίδιο ισχύει και για τον στρα-
τό). Υπήρχαν χιλιάδες αστυνομικοί και 
στρατιωτικοί που είχαν πολεμήσει 
τους ναζί κατακτητές μέσα από τις 
γραμμές του ΕΑΜ. Και υπέστησαν φο-
βερές διώξεις. Κανείς δεν μιλάει γι’ 
αυτούς. Ούτε ποτέ είδα κάποια εκδή-
λωση για τη συνεισφορά τους. Και δεν 
έχω υπόψη μου κανένα ντοκτορά με 
αυτό το θέμα. Γιατί, κύριε Πανούση;

(αναδημοσίευση http://www.efsyn.gr/
arthro/astynomia-kai-politiki)

Του ΤΟΥΦΑΚΗ ΧΡΗΣΤΟΥ 

 α΄ αΝΤιπροΕΔροσ ΤΗσ 
σΥΝΔιΚαλισΤιΚΗσ ΕΝωσΗσ 
αλΕξαΝΔροΥπολΗσ

Πώς αλλιώς μπορεί να χαρα-
κτηρισθεί η απόφαση να υλο-
ποιηθεί αυτή τη στιγμή ο νό-

μος Δένδια για την αναδιάρθρωση της 
Ελληνικής Αστυνομίας με τον οποίο 
μειώνονται οι οργανικές θέσεις των 
χαμηλόβαθμων αστυνομικών κατά 
7.000;Πώς μπορείς να κάνεις βήματα 
εμπρός, όταν ο ίδιος ο θεματοφύλα-
κας που έχει αναλάβει να σε οδηγήσει 
στον εκσυγχρονισμό, την εκπαίδευση 
των στελεχών της, αλλά και στην επό-
μενη φάση αντιμετώπισης του οργα-

νωμένου εγκλήματος με νέες μεθό-
δους, να αποφασίζει να σου στερήσει 
βασικά αγαθά; Με τη μείωση αυτή, 
πώς θα στελεχωθούν τα διάφορα τμή-
ματα της πόλης μας και της περιφέ-
ρειας, έτσι ώστε οι συνάδελφοι ξεκού-
ραστοι, με ανεβασμένο ηθικό και με 
ιδανικές συνθήκες εργασίας, να δί-
νουν το μέγιστο των δυνατοτήτων 
τους κατά την άσκηση του λειτουργή-
ματός τους; Ενώ πραγματικά θα έπρε-
πε να υπάρξει αύξηση θέσεων έρχεται 
το τελειωτικό χτύπημα κατά του ορ-
γανισμού μας που μας καθιστά περισ-
σότερο προβληματικούς. 

Βλέπουμε με μεγάλη μας απορία τη 
μείωση των θέσεων στο χαμηλόβαθμο 
προσωπικό, δηλαδή των συναδέλφων 
που βρίσκονται στο πεζοδρόμιο και 
είναι στο πλευρό του απλού πολίτη, 
και ταυτόχρονα αύξηση των αξιωμα-

τικών και των επιτελικών θέσεων.
Δεν θέλουμε κύριοι επιπλέον ανώ-

τερους αξιωματικούς. ΜΑΧΙΜΟΥΣ 
ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ θέλουμε. Συναδέλ-
φους που θα μπουν στη μάχη του πε-
ζοδρομίου και όχι της καρέκλας. Όταν 
βλέπουμε ότι όλοι οι υπόλοιποι Δημό-
σιοι Υπάλληλοι γνωρίζουν το ωράριό 
τους, έχουν τις μέρες ανάπαυσής τους, 
πώς μπορεί να αισθάνεται ένας αστυ-
νομικός, ο οποίος δεν έχει εξασφαλι-
σμένο το ρεπό του, το ωράριό του και 
τις συνθήκες εργασίας του;

Αντιλαμβανόμαστε όλοι για μια 
ακόμη φορά ότι κάποιοι δημιουργούν 
– αποφασίζουν για μας χωρίς εμάς. 
Και το χειρότερο ότι μας οδηγούν σε 
οπισθοδρόμηση, απαξίωση και όχι σε 
νέους δρόμους ανάπτυξης και ευημε-
ρίας.Τελικά κάποιος ας μην αφήσει 
καμένη γη.

Αστυνομία και πολιτική

οπισθοδρόμηση – Καμένη Γη
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Δεν υπάρχουν λόγια να περι-
γράψουν τα όσα βιώνουν οι συ-

νάδελφοί μας στα Δωδεκάνησα με 
τις αφίξεις προσφύγων και μετανα-
στών. Απελπιστική η κατάσταση στα 
κρατητήρια του Α.Τ. Κω, όπως την 
περιγράφει το σωματείο. Από την 
έντονη δυσοσμία που επικρατεί στον 
αύλιο  χώρο  του Αστυνομικού Τμή-
ματος Κω, εξαιτίας του μεγάλου 
αριθμού μεταναστών, δύο συνάδελ-
φοι παρουσίασαν λιποθυμικά επει-
σόδια και τους παρασχέθηκαν οι 
πρώτες βοήθειες. Ζητούμε άμεσα να 
αποσπασθούν αστυνομικοί από την 
υπόλοιπη χώρα για να ενισχυθούν οι 
υπηρεσίες των νησιών στη διεκπε-
ραίωση των διαδικασιών ασύλου ή 
να μεταφέρονται στην Αθήνα για την 
διεκπεραίωσή τους εκεί. Δεν αντέ-
χουμε άλλο.  Οι αντοχές μας έφτασαν 
στο όριο, αναφέρει μεταξύ άλλων η 
ΕΑΣΥ Β. Δωδεκανήσου.

Στην Ευρώπη άρχισαν να 
αντιμετωπίζουν το μετανα-

στευτικό, ως ευρωπαϊκό πρόβλη-
μα, εξαγγέλλοντας τριπλασιασμό 
των κονδυλίων που θα διαθέσουν 
για την ενίσχυση των μηχανισμών 
ελέγχου των μεταναστευτικών ρο-
ών. Πάνω από 1.600 άνθρωποι 
έχουν χάσει τη ζωή τους από την 
αρχή του τρέχοντος έτους στη Με-
σόγειο, σύμφωνα με τον ΟΗΕ, που 
ζητά τη λήψη μέτρων προστασίας 
των προσφυγικών κυμάτων από 
τις εμπόλεμες ζώνες.

Με τον Ν. 4057/2012 επιβλήθηκε 
το καθεστώς της αυτοδίκαιης 

αργίας στους δημοσίους υπαλλή-
λους, το οποίο εφαρμόζεται και για 
το προσωπικό της Ελληνικής Αστυ-
νομίας. Ο αρμόδιος αναπληρωτής 
υπουργός  κ. Γιώργος Κατρούγκαλος, 
υποσχέθηκε ότι θα δοθεί λύση. 

«Νοείται Αριστερά του τίπο-
τα;» διερωτήθηκε ο αναπλη-

ρωτής υπουργός κ. Γιάννης Πα-
νούσης και άνοιξε η …γη να τον 
καταπιεί. Η αλήθεια είναι ότι τη 
συζήτηση για το τι αστυνομία θέ-
λουμε πρέπει επιτέλους τα πολι-
τικά κόμματα και οι συνιστώσες 
τους (δεξιά κι αριστερά) να την 
τολμήσουν. Ιδού πεδίον δόξης 
λαμπρόν. Στη Βουλή, με τους εκ-
προσώπους των αστυνομικών 
παρόντες, και όχι στα τηλεπαρά-
θυρα με άναρθρες κραυγές και 
αηδίες. 

Με τη νέα ηγεσία του υπουργεί-
ου συναντήθηκε κλιμάκιο της 

Νέας Δημοκρατίας αποτελούμενο 
από τον υπεύθυνο Τομέα Δημόσιας 

Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
και επίτιμο πρόεδρο της ΠΟΑΣΥ κ. 
Δημήτρη Κυριαζίδη, τον Αθ. Δαβάκη 
και τον Αν. Δημοσχάκη, π. αρχηγό της 
ΕΛ.ΑΣ. Με δήλωσή του ο κ. Κυριαζί-
δης επισήμανε το ιδιαίτερο ενδιαφέ-
ρον του κόμματός του για την επίλυ-
ση των προβλημάτων των αστυνομι-
κών, αλλά και το να θεωρεί η πολιτι-
κή ηγεσία δεδομένη τη στήριξή του,  
εφόσον ο κοινός στόχος υπηρετείται 
μακριά από μικροπολιτικές σκοπι-
μότητες, δεδομένου ότι η ασφάλεια 
και η προστασία του πολίτη αποτε-
λούν εθνική υπόθεση.

Στη συμφωνία του Ιουνίου με 
τους εταίρους-δανειστές πα-

ραπέμπει ο αναπληρωτής υπουρ-
γός κ. Γιάννης Πανούσης τη συμ-
μόρφωση του υπουργείου Οικο-
νομικών προς τις αποφάσεις του 
ΣτΕ. Απαντώντας σε σχετική ερώ-
τηση του βουλευτή της Νέας Δη-
μοκρατίας Δ. Κυριαζίδη τονίζει 
μεταξύ άλλων ότι «αξιοποιούμε 
κάθε παρεχόμενη, στο πλαίσιο 
του σεβασμού της νομιμότητας, 
δημοσιονομική δυνατότητα σε 
συνάρτηση με τα νέα οικονομικά 
δεδομένα  για τη χώρα εντός του 
2015 όπως αυτά θα διαμορφω-
θούν μετά τη συνολική συμφωνία 
με τους εταίρους-δανειστές μας, 
τον προσεχή Ιούνιο»…

«Στο πλαίσιο όχι της αστυ-
νομοκρατίας αλλά μιας 
εδραίωσης αισθήματος 
ασφάλειας του μέσου Έλ-
ληνα πολίτη, προσπαθούμε 
σε αντίξοες συνθήκες, με 
περιορισμένους ανθρώπι-
νους πόρους, με περιορι-
σμένους οικονομικούς πό-
ρους να βρούμε ευέλικτες 
μορφές δράσης».

&Είπαν 
Εγραψαν

Δημήτρης 
Αναγνωστάκης
Γ.Γ. ΔΗΜοσιασ 
ΤαΞΗσ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Ε ίναι σοβαρό, αλλά ελάχιστα προ-
βεβλημένο ως θέμα, από τα λα-
λίστατα «θεσμικά» ΜΜΕ που 

θέλουν να καθορίζουν και να προκα-
θορίζουν τις πολιτικές εξελίξεις. Ο λό-
γος για το μεταναστευτικό ζήτημα. 
Άκρως πολιτικό και όχι αστυνομικό. 
Ωστόσο, κι αυτό αποτέλεσε αντικείμε-
νο εκμετάλλευσης στη χώρα μας. Κά-
ποιοι έκτισαν πολιτικές καριέρες που-
λώντας άλλοτε κροκοδείλια δάκρυα κι 
άλλοτε «νταηλίκι».  Εδώ που φτάσαμε 
όμως, το πρόβλημα πλέον δεν κρύβε-
ται. Οι καραβιές που φτάνουν καθημε-
ρινά στις ελληνικές και ιταλικές ακτές, 
όταν δεν καταλήγουν σε τραγικά ναυ-
άγια αρχίζουν να αφυπνίζουν την Ευ-
ρωπαϊκή ελίτ. Συζητούν ήδη κάποια 
μέτρα, αλλά μένει πολλά ακόμα να 
πράξουν. Όπως αυτά που προτείνει 
μια νηφάλια φωνή στη χώρα μας, ο 
εγκληματολόγος Άγγελος Τσιγκρής:

Το φαινόμενο της παράνομης με-
τανάστευσης έχει προσλάβει εφιαλ-

τικές  διαστάσεις στην Ελλάδα, αλλά 
και στην Ευρώπη ολόκληρη. Θα πρέ-
πει άμεσα να πεισθούν οι Ευρωπαίοι 
εταίροι μας ότι: 1) η παράνομη μετα-
νάστευση αποτελεί κοινό πρόβλημα 
των χωρών της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
(ΕΕ) και συνεπώς χρειάζεται κοινή 
και ριζική αντιμετώπιση, 2) απαιτεί-
ται συνέπεια στην τήρηση των συλλο-
γικών συμφωνιών από όλες, ανεξαι-
ρέτως, τις χώρες που έχουν συνυπο-
γράψει, 3) η Τουρκία θα πρέπει να 
σεβαστεί το Διεθνές Δίκαιο και τη 
συμφωνία που συνυπέγραψε το 2001 
για την επανεισδοχή μη νόμιμων με-

ταναστών και 4) να ενισχυθεί -με 
προσωπικό και μέσα- η Ευρωπαϊκή 
Ακτοφυλακή (Frontex). 

Μεταξύ των προτάσεων που πρέ-
πει άμεσα να υιοθετηθούν από τα 
κράτη-μέλη της ΕΕ είναι: 1) Η διακο-
πή των κοινοτικών ενισχύσεων προς 
τις χώρες προέλευσης που δε θα επι-
δείξουν πνεύμα συνεργασίας στη δί-
ωξη των δικτύων που διακινούν λα-
θρομετανάστες. 2) Η ενίσχυση των 
ελέγχων. 3) Η στενότερη συνεργασία 
στο ζήτημα της θεώρησης των διαβα-
τηρίων. 4) Η αύξηση της κοινοτικής 
βοήθειας προς την Ελλάδα, την Κύ-

προ, τη Μάλτα, την Ιταλία, την Ισπα-
νία και την Πορτογαλία, οι οποίες 
αποτελούν ευαίσθητα εξωτερικά σύ-
νορα της ΕΕ. 

Τα κράτη-μέλη της ΕΕ πρέπει να 
επιδείξουν πνεύμα συνεργασίας προ-
κειμένου να ληφθούν άμεσα μέτρα: 
1) Ενημέρωσης των ευρωπαίων πολι-
τών σε ζητήματα μετανάστευσης. 2) 
Περιθωριοποίησης των φαινομένων 
ξενοφοβίας και ρατσισμού. 3) Ενημέ-
ρωσης των παραγωγικών φορέων για 
τη διευκόλυνση της πρόσβασης των 
νόμιμων μεταναστών στην απασχό-
ληση. 4) Ενημέρωσης των νόμιμων 

μεταναστών σε ζητήματα εργασίας, 
εκπαίδευσης, υγείας και κοινωνικής 
ένταξης. 5) Εκπαίδευσής τους και 
στοιχειώδους εκμάθησης της γλώσ-
σας των κρατών υποδοχής. 6) Υγειο-
νομικής περίθαλψης των νόμιμων 
μεταναστών. 7) Εξέτασής τους για 
τυχών μεταφορά μολυσματικών 
ασθενειών και επιδημιών. 8) Επίλυ-
σης του στεγαστικού τους προβλήμα-
τος των νόμιμων μεταναστών και δι-
ευκόλυνσής τους στην απόκτηση 
στέγης. 9) Πάταξης των κυκλωμάτων 
παράνομης διακίνησης μεταναστών. 
10) Θωράκισης των εξωτερικών συ-
νόρων της ΕΕ. 11) Επαναπροώθησης 
των παράνομων μεταναστών στις 
χώρες καταγωγής  τους. 

Η ταυτόχρονη εφαρμογή του συνό-
λου των παραπάνω προτάσεων θα 
μπορούσε να αποτελέσει πειστική 
απάντηση στη σημερινή απουσία 
κοινής μεταναστευτικής πολίτικής 
σε Ευρωπαϊκό επίπεδο. 

Άκρως πολιτικό και όχι αστυνομικό
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (θεσμόσ

Η ΑςΤυΝομΙΚος που 
μΑς ΕΚΑΝΕ ολους 
υπΕΡΗφΑΝους!
στέλλα σφετκοπούλου: όι στιγ-
μές που βοηθάς, είναι πιο ιερές 
κι από τις στιγμές που προσεύχε-
σαι...  «μάθαμε να εκτιμούμε τα 
όσα θεωρούμε δεδομένα (καθα-
ρό νερό, ηλεκτρικό ρεύμα, εκ-
παίδευση, ιατροφαρμακευτική 
περίθαλψη, ανέσεις που οφείλο-
νται στην πρόοδο της τεχνολογί-
ας κτλ), μάθαμε πως πρέπει να 
είμαστε μαχητές και να μην στα-
ματούμε ποτέ να χαμογελάμε» , 
αναφέρει στο xronos.gr η στέλλα 
σφετκοπούλου, αστυνομικός 
από την Κομοτηνή, με αφορμή 
την συμμετοχή της στην φιλαν-
θρωπική αποστολή που βρέθηκε 
στη Νιγηρία με σκοπό να προ-
σφέρει ανθρωπιστική βοήθεια 
στους κατοίκους του χωριού 
Amasiri, στην πολιτεία Ebonyi.

«Είμαι υποστηρικτής της 
μετεγκατάστασης του 
Οργανισμού της FRONTEX 
στην Αλεξανδρούπολη και 
μετατροπή της περιοχής σε 
κέντρο εκπαίδευσης και δι-
ασφάλισης της προστασίας 
των συνόρων της Ελλάδας 
και της Ευρώπης»

Αναστάστιος 
Δημοσχάκης
ΒουλευΤΗσ 
εΒρου, πρώΗν 
αρχΗΓοσ ελ.ασ.
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